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BLJESAK CRVENOG SVETLA KAO ZNAK 

NJEGOVOG DOLASKA 

Propovedano 23 - ćeg juna, 1963 

u Džeffersonvill-u 

   Ostanimo stojeći samo momenat dok povijamo svoje glave radi molitve. 

Naš nebeski Oče, Tebi dajemo hvalu za sve što su naše oči videle i što su naše oči 

čule. I mi ti zahvaljujemo, Gospode, zato što znamo da si Ti danas isti veliki Jehova 

Bog koji je uvek bio i uvek će biti. 

   Mi ti zahvaljujemo za Isusa Hrista, Koji je omogućio da možemo biti nazad u 

Božanskom prisustvu sa Tobom ponovo kroz prolivanje Njegove bezgrešne Krvi, da 

kroz pomirenje te Krvi sad budemo sinovi i kćeri Božije. „I još se ne pokaza šta 

ćemo biti; nego znamo da kad se pokaže, bićemo kao i On, jer ćemo ga vidjeti kao 

što jest. I Oče, to je nama sve dovoljno, dokle god smo slični Njemu, stojeći u obliku 

Njegovog lika.” 

   I sada, Oče, mi u ovom času ne želimo da budemo, istovetni sa stvarima sveta, već 

da budemo transformisani obnovljenjem našeg duha Svetim Duhom, da bi On 

mogao doći i uzeti naše živote pod Svoj vlastiti nadzor, i da nas vodi za one dane 

koje smo ostavili na zemlji i da proslavjlamo Njegovo veliko Ime. 

   Mi Ti zahvaljujemo za sve ove stvari. I sa iščekivanjem očekujemo da nas večeras 

posetiš, sada dok smo se ovde okupili, i verujemo da ćeš se susresti sa nama onako 

kako si to obećao. U Ime Isusa Hrista. Amen. (Možete sesti)! 

   Verujem da je David bio taj koji je rekao: „Obradovah se kad mi rekoše: hajdemo 

u dom Gospodnji!” I zaista smo veoma zahvalni da se nalazimo ovde večeras, i ja 

osećam da je to privilegija, imati ovu veliku priliku da se nalazim ovde i da govorim 

sa vama narode. 

   Ja snimam neke trake. Tako ja upravo gledam nazad u ovu prostoriju da vidim da 

li braća snimaju te trake. Upravo se to sada dogadja, da li se trake dele? U redu. 

Svrha ovoga je, obećao sam da će doći vreme kada će poruke biti poslate, i da će 

one biti snimljena na trake ovde u ovom šatoru. 

   Sada, ja bih ovoga jutra hteo da kažem nešto u vezi ovog prepodneva. Danas  

upravo popodne, pre bi se moglo reći - kada smo završavali jutarnji skup, nešto se 

dogodilo; i možda neko od vas nije bio ovde i nije čuo ništa o tome. Ja sam 

završavao službu, i govoreći ovde sa podijuma, gledao sam na brata po imenu brat 

Wej, kako ga zovemo, koji je stajao ovde i rukovao se sa narodom. Njegova žena je  

viša medicinska sestra. 

   I brat Vej je jedan od Božijih slugu, i on takodje radi u svetu posao koji se ne tiče 

vere, ali tokom više godina ima poziv u srcu da radi na misijskom polju. On se 

osetio vodjenim od Boga da ga dovede ovde i da bi trebao da čeka ovde kod ovog 

mesta dok ne primi dalje naredbe kako bi krenuo u polje. 

   Pre nekoliko dana sam razgovarao sa njim, i imao sam mali razgovor sa njim i 

njegovom ženom. 

   I ovog jutra, dok sam priznavao da imam kompleks, odnosio sam se na brata Veja  

da ima kompleks, što je normalno kod nas ljudi. I posle jednoga momenta brat Vej 

je dobio srčani udar i pao mrtav na pod i video sam negovu ženu.Bio sam u blizini 
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mnogih ljudi koji su umirali i ne bih trebao ovo da istaknem.Ja bih voleo da se 

hvalim Isusom Hristusom i Njegovom silom.U ovom momentu mislim da nikada ne 

bi trebali da pokušavamo da se hvalimo Njime za nešto što On nije uradio. Ali ja sam 

video Isusa Hrista kako je vratio u život mnogo mrtvih ljudi, doktori su to 

nepogrešivo potvrdili. 

   Na primer, na skupu održanom nedavno u gradu Connecticut - u nekoj vrsti velikog 

i poznatog starog auditorijuma, nalazio se doktor Barten, lekar Hrišćanin, sedeo je na 

podijumu zajedno sa mnom (doktor medicine). I tamo se nalazila jedna fina poznata  

Hrišćanka, divna i bogata žena. Sedela je meni s leve strane. Pozvao sam da se 

napravi molitveni red, i iznenada sam primetio tu ženu. 

   Kada nečije srce stane - možete zatvoriti oči, ali kada ste šokirani do smrti, kada 

vam srce stane, vaše očne jabučice se tada zaista okrenu unazad i pojave se beonjače 

vaših očiju. I ja sam ovo primetio kada je ona pala. Prisutni su brzo pozvali doktora, i 

on je dotračao do nje da joj opipa puls. I klimnuo je glavom i stavio svoju glavu na 

nju, i svoje uho na njeno srce. I ona je bila mrtva. Pala je na pod, i njena ćerka je 

vriskala, što je omelo skup. Ja sam nastavio, zato što nisam imao reči od Gospoda 

koja bi se odnosila na tu ženu. I ja sam  nastavio. 

   Prisutni su rekli nešto u vezi toga da se pozove brat Branham. I rekli su: „Ne 

želimo da ga zovemo dok traje molitva u molitvenom redu, zato što se on tada 

nalazio u nadahnutom stanju koje mu omogućava razotkrivanje tajni.” Onda su rekli: 

„Dovedite mladog Branhama.” To je bio Bili; i Bili, budući da je žena bila mrtva, 

nije želeo da joj se približi. 

   Znate, ljudi postaju sujeverni, kada je neko mrtav; to je bio samo odbačeni prazni 

omotač. Ljudi o tome razmišljaju kao o nečem neobičnom. Kada ta osoba više nije 

bila tu, oni su se udaljili. I tako on se plašio da pridje bliže ženi, zato što je bila 

mrtva. 

   I onda, smesta, Sveti Duh mi je progovorio. Krenuo sam sa mesta gde sam se 

nalazio; sišao niz stepenice, došao do mesta gde je žena ležala; i upravo kada sam 

počeo da prilazim tom mestu gde je ležala, Sveti Duh mi je progovorio; i ja sam 

rekao, „Marija!” 

   Ona je odgovorila, „Da, brate Branhame?” Bila je živa i zdrava. I ona nas nikada 

ranije u svom životu nije videla. I to je bio prvi skup. 

   Onda u Shawano-u upravo nedavno u - o, rekao bih, najmanje pre četiri godine, ili 

pet - jedne večeri sam govorio u Armory. I tamo se nalazila velika skupina ljudi. I 

jedan stariji čovek star od prilike osamdeset godina, predpostavljam, i njegova divna 

žena. Oni su po veri bili Luteranci, i išli su tamo u tu veliku poznatu Luteransku 

crkvu. (Zaboravio sam ime te crkve). To je najveće okupljanje Luteranaca u Americi 

što se tiče pojedinačnog okupljanja radi crkvenog članstva. I to je velika zemlja za 

Luteranca. I dok sam govorio, primetio sam jednog prijatelja, glava mu je pala 

unazad ovako, i ruke su mu mahale. I on je iznenada klonuo napred u stolici. I 

njegova žena je počela da vrišti. I ona je vikala, „Upomoć! Neka mi neko pomogne!” 

   I ja sam pogledao; Rekao sam, „Neka svi ostanu sedeći i budite tihi!” Vidite? 

Čekao sam na Gospoda da mi da reč. I ja - (sotona) - upravo sam nameravao da 

uputim oltarski poziv, i to je upravo onda kada on (sotona) hoće da se prikaže. Jeste 
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li ikada primetili kada počnete da upućujete oltarski poziv, čak i male bebe počinju 

da plaču, i slične stvari se dešavaju? To je sotona. Vi koji ste duhovni možete to 

razumeti. 

   Tako mi je Gospod dao njegovo ime, i ja sam ga pozvao; i on je upravo odmah bio 

vraćen u život. 

   I ovoga jutra, kada sam polazio - vidite? I mnogo puta sam video kako Gospod Isus 

podiže mrtve. Mala beba u Meksiku je umrla u 9 časova tog jutra, i to je bilo izmedju 

10 i 11 h, te večeri kada se ona vratila u život. I postoji istinsko svedočanstvo koje je 

posvedočio i lekar (vidite)? Da je beba umrla u njegovoj ordinaciji u 9 časova tog 

jutra. (Mislim da je bila u pitanju upala pluća). I ta beba danas živi, koliko mi je 

poznato. I to se dogodilo pred (o moj)! Trideset ili četrdeset hiljada ljudi. 

   I onda ovoga jutra video sam našeg brata Veja onako kako sedi baš ovde sada. Ali 

on se nalazio ovde negde - stajao je. I mi smo pevali „Slava, slava, haleluja,” i 

rukovali smo se medjusobno. Primetio sam kada ga je to pogodilo. I glava mu je pala 

unazad. Brat Vej nije sklon nesvesticama ili nečemu sličnom. I video sam ga kako je 

pao unazad, i video sam njegovu ženu, koja je viša medicinska sestra, video sam je 

kako mu opipava puls. I ona je vrisnula; bio je mrtav. 

   I onda verujem da je to bila sestra Nash, dama koja je ovde (obojena sestra koja 

dolazi u crkvu), i neki od njih su počeli da trče napred. I sada, Mis. Vej je počela da 

se naginje preko podijuma pozivajući me da dodjem. I ja sam rekao, „Neka svi 

miruju. Ostanite na svojim sedištima.” Nikada u takvim situacijama nemojte biti 

uzbudjeni. Vidite? To je ono što sotona želi da uradite, on želi da ste uznemireni. 

Samo čekajte i pogledajte šta On (Bog) kaže. Ako je taj neko ko odlazi u slavu, 

dobro, mi svi treba da idemo jedanputa, nema boljeg mesta gde bi smo otišli od 

crkve. Tako onda, pravo u dom Gospodnji. 

   Ali čovek je klonuo unazad. Mislio sam da se onesvestio, ili mu se dogodilo nešto 

slično. Ali kada sam pogledao, i kada mu se glava okrenula ovako, i video sam da je 

donji deo unutrašnjosti njegovih očiju izašao napolje -.vi ne možete svoje oči dovesti 

u to stanje; zastoj srca čini tako nešto. I prešao sam preko ovoga, i tamo je neko ko je 

bio brižljiv položio nešto na čemu bi on oslonio svoju glavu. I tamo su bile njegove 

noge, ruke, i sve ostalo, ukočeno. Lice mu je bilo modro kao moj kaput, crvenkasto 

crno, i oči su mu se izokrenule unazad. I meni su poznati simptomi srčanog udara. 

Znam šta ljudi kojima se to desi čine i kako se promene. Svako ko je to video zna 

kako to izgleda. Tako stavio sam svoju ruku da mu opipam puls, i kod njega nije bilo 

više pulsa nego što ga ima na ovoj klupi. Ni malo! Ovde je njegova žena, viša 

medicinska sestra koja mu je proverila puls; kod njega više nije bilo pulsa. 

   Onda prošlog dana dok sam sa bratom Vejom ovde unutra obavljao službu 

isceljenja razotkrivajući bolesti i tajne srca, video sam da on u svakom slučaju ima 

šum u srcu. Tako, tada sam pomislio, „Ovo je to.” Tako položio sam ruke na njega i 

rekao, „Dragi Bože, pozivam u Ime Isusa Hrista dušu moga brata, njegov život, da se 

ponovo vrati.” I Gospod Jehova zna (Njegova Biblija ispred mene), kada sam držao 

svoju ruku na njegovom pulsu - i znam da ću na dan suda za ovo odgovorati ako u 

vezi toga nešto ne bude u redu - osećalo se kao da mu ipak puls otkucava brzo četiri 

ili pet puta. Čulo se, i onda je počeo da se utišava. Pokušavao je da otvori usta da mi 
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nešto kaže, na neki način pokušavajući da to kaže kroz grcanje. I izgovorio je reči 

„brate Branhame.” Onda je pogledao kao da bi zaspao ili nešto slično, i sačekao sam 

trenutak i ponovo proverio njegov puls; otkucaji su bili normalni. I onda sam ponovo 

pogledao, i on je pogledao nazad prema meni. I izgledalo je kao da sam ga video da 

dolazi sebi; nije znao gde se nalazi, ali srce mu je normalno kucalo. I Bog je ponovo 

pozvao njegov život nazad u njega. 

   Tako ja kažem ovo u slavu Isusa Hrista, koji je isti Bog. 

Kada sam ovoga jutra poduže propovedao, dakle prekoračiviši svoje vreme i kada 

sam bio umoran, i iznuren, tu su mogle biti dve stvari. Ili je on bio umoran; ili je to 

bilo zato što sam govorio o tome da imam kompleks, što nije bilo namenjeno tome da 

upropasti mog brata (kako bi smo mi to rekli), zato što sam priznavao da imam  

kompleks. I predpostavljam ukoliko bih večeras pitao ovu publiku, „Koliko vas ovde 

unutra zna da ima kompleks?” Praktično svaka ruka bi se podigla. Da bi mogao znati, 

brate Vej, upravo mi dozvoli da ti pokažem da li je to razotkrivanje. Sada, koliko vas 

zna da imate kompleks? Podignite ruku. Pogledajte tamo! Vidite? Ali ja ne znam da 

li šok koji proizvodi moje kazivanje toga bratu Veju i njegovo prihvatanje toga na 

takav način kao da ga ja ukoravam ili nešto slično, bilo je ono što je prouzrokovalo 

da dodje u ovo stanje. I Gospod Isus ga je ponovo vratio u život. 

   Sada, takodje sam želeo da razgovaram sa bratom Vejom; došao sam rano tako da 

sam mogao da razgovaram sa njim i da vidim kakav je njegov stav ili šta se dogodilo. 

I on ne zna. Vidite? To je upravo izašlo napolje, i on je samo pao i umro; to je sve. 

   Brat Vej je želeo da zna i pitao je, da li postoji neko u zgradi ko želi da ide u 

Arkanzas, u utorak, radi ovog skupa. Sada, to je verovatno veoma mali skup. Tamo 

se može videti bratstvo. I ja mislim da je to negde gore, u nekoj vrsti džungle u toj 

zemlji. I tamo verovatno neće biti suviše mnogo ljudi, predpostavljam, na tom skupu, 

zato što iskreno rečeno, oni čak ne znaju da ja dolazim. Moji prijatelji će biti tamo u 

tom kraju, ja ću verovatno biit jednu ili dve noći pre nego što oni dodju,koji me tamo 

poznaju znaće da dolazim i biće na skupu.Ako neko ide i bude imao mesta da poveze 

još nekoga sa njima, brat Vej bi bio srećan ako bi mogli da ga povezu. On je zato 

zamolio i dao do znanja, da neće ljudima tamo za vreme njegovog zadržavanja biti na 

teretu. Ali ako bi neko išao, bila bi Božija volja da on ide. Svi vi poznajete brata Veja 

(koji sedi tamo u ćošku). Tako ako neko ide dole i ako ima mesta da primi nekog 

ekstra putnika, on bi bio srećan ukoliko bi išao. 

   Sledeće nedelje uveče, po volji Gospodnjoj, ja ću se vratiti nazad, ili pre sledeće 

nedelje ujutru. I ako brat Nevil ima Nedeljnu školu, kada bude završena želim da 

snimim drugu traku, ako mogu. I ako ne grešim, mislim da ću govoriti o predmetu 

„Da li je tvoj život dostojan Evandjelja?” Želim da snimim traku sa tom propovedi, 

ako je to volja Gospodnja. 

   I sada, danas sam najavio da sam nameravao da snimim traku; i pastor (mislim da 

on čak još nije propovedao), pozvao me je da govorim ovde sa podijuma. Sada, ako 

oni snimaju traku i ako vam se čini da ste se umorili ili želite da izadjete napolje, 

samo budite mirni koliko je god to moguće, zato što ovi mikrofoni su veoma, veoma 

osetljivi i prizvode malo buke. I mi pokušavamo da snimimo ove trake za jednu 

internacionalnu službu. I večeras želim da najavim moj predmet pošto pročitam 
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Božiju Reč nadjenu u 24 - toj glavi Evandjelja po Mateju. 24 - ta glava, i počnimo 

sada sa 32 - gim stihom i čitajmo Sveto Pismo. 

   „Od smokve naučite se priči: kad se već njezine grane pomlade i ulistaju, znate da 

je blizu ljeto. 

   Tako i vi  kad vidite sve ovo, znajte da je blizu kod vrata. 

    Zaista vam kažem: ovaj naraštaj neće proći dok se ovo sve ne zbude. 

   Nebo i zemlja proći će, ali riječi moje neće proći. 

   A o danu tome i o času niko ne zna, ni nadjeli nebeski, do otac moj sam. 

   Jer kako što je bilo u vrijeme Nojevo tako će biti i dolazak sina čovečijega.” 

Sada, u našem čitanju mi nalazimo večeras dok čitamo prvi deo ove glave, da su Ga 

učenici pozvali u stranu na planini i rekli Mu: „Šta će biti znak svršetka sveta? I 

kakav je znak Tvog dolaska? I kada će doći vreme kada od hrama neće ostati ni 

kamen na kamenu?” Sada, On odgovara (vidite ovde, u prvom stih): 

   „I izašavši Isus idjaše od crkve, i pristupiše k njemu učenici njegovi da mu pokažu 

gradjevinu crkvenu.” 

   „A Isus reče im: ne vidite li sve ovo? Zaista vam kažem: neće ostati ovdje ni kamen 

na kamenu koji se neće razmetnuti.” 

   „A kad sjedjaše na gori Maslinskoj pristupiše k njemu učenici nasamo govoreći:  

kaži nam kad će to biti? I kakav je znak tvojega dolaska i pošljetka vijeka?” 

   Vidite, oni su postavili tri pitanja, i On odgovara na tri pitanja. „Kada će doći 

vreme da od hrama neće ostati ni kamen na kamenu? Kakav je znak Tvojeg dolaska? 

I šta je sa krajem sveta?” I ja verujem da mnogi od nas braće pravimo greške,pošto 

mi pokušavamo da sve to pripišemo Njegovom dolasku. Medjutim On odgovara na 

tri različita pitanja koja su Mu postavljena. Kada će doći vreme da od hrama neće 

ostati ni kamen na kamenu, kada će se to dogoditi? I šta će biti znak Tvog dolaska? I 

šta će biti na kraju sveta? Vidite, tri različita pitanja. I On počinje da odgovara na 

jedno od tih pitanja, na pitanje koje se odnosi na to da od hrama neće ostati ni kamen 

na kamenu. I pošto zavrašava sa odgovorom na to pitanje, onda On započinje da 

govori o znaku Njegovog dolaska i dalje nastavlja da odgovara na pitanje koje se 

odnosi na svršetak sveta. 

   Sada, pazite ovde, jedna stvar o kojoj ja želim da govorim večeras je „Bljesak 

crvenog svetla kao znak Njegovog dolaska.” I mi ćemo se večeras zadržati u danima 

Noa. „Tako će biti pri dolasku Sina čovečijeg.” I ovo me je prošlog dana pogodilo. I 

pomislio sam, možda ću ja pokušati da uzmem ovo i da govorim o tome. I ja sam 

ovde zapisao na papir nekoliko Biblijskih citata na koje bih želeo da uputim, možda, 

i da ih malo čitam. 

   Ali sada, našem Gospodu Isusu su postavili ovo pitanje, i On im je dao znak Svog 

dolaska. Bez odugovlačenja, On je rekao sledeće: „Nebo i zemlja će proći, ali Moje 

Reči neće proći.” I onda je On odgovorio, „Naučite priču o smokvinom drvetu: „Kad 

se već njezine grane pomlade i ulistaju, znate da je blizu ljeto.” Tako, kada vidite da 

se ove stvari dogadjaju ili kada se manifestuju, znate da je vreme na dohvat ruke. I 

ova generacija neće proći dok se sve ovo ne zbude. „Koja generacija?” Generacija 

koja gleda otpadništvo o kojem ćemo večeras govoriti. 

   Tako kada razmišljamo o mom tekstu kao o „Bljesku crvenog svetla kao znaku 
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Njegovog dolaska,” to me podseća na čekanje na željezničkoj stanici kada neki 

čovek ili mnoštvo ljudi stoje okolo, kao što smo to mnogi od nas činili kada smo 

čekali voz. I mi ne možemo čuti voz, niti ga vidimo, već vi znate da je vreme blizu. 

Možda inspektor kaže: „Malo je kasno; voz nije došao u tačno vreme. Mi upravo ne 

znamo kada, ali voz će u skorom roku stići.” I mi ćemo šetati okolo na stanici sa 

rukama u džepovima, ili ćemo sedeti na našim koferima, ili ćemo izaći napolje i 

kupiti kesu kikirikija, i pričati sa nekim preko ulice. Ali iznenada mi vidimo kako se 

nešto dogadja. Čula se buka koja dolazi sa pruge. I kada se to dogodi, signal ide dole 

i počinje da sija crveno svetlo. Šta je to? Voz se nalazi na koloseku. I ako ga ne 

možete čuti, i ako ga ne možete videti, ali ipak taj bljesak crvene svetlosti i ta ruka 

koja je spuštena dole pokazuju da voz dolazi u stanicu. I onda ako vi očekujete da 

putujete tim vozom, bolje da bacite tu kesu kikirikija, da prestanete da pričate, da 

podignete svoje kofere, i da budete spremni, ili ćete ostati na stanici kada voz ode; 

zato što to nije glavna stanica i voz tu stoji samo nekoliko minuta. Voz će otići ako vi 

stojite i pričate sa nekim preko ulice, vi ćete tada ostati na stanici kada voz krene. 

   Koliko više je to kada mi vidimo blještavi signal koji pokazuje da je voz na 

koloseku, stari voz Evandjelja uskoro prolazi. Zbog toga mi obradjujemo večeras 

ovaj veliki bitni tekst, blještavi signal. 

   Jer naš Gospod je seo na goru i rekao Svojim učenicima da će se ovo dogoditi: 

„Kao što je bilo u danima Noa, tako će biti pri dolasku Sina čovečijeg.” 

   Sada, mi želimo da se vratimo nazad za trenutak i da otkrijemo da li možemo naći 

nešto u ovom vremenu što liči na Nojeve dane. I onda mi možemo reći gde smo u 

danu o kojem je Gospod govorio, i da vidimo da li možemo naći neke sličnosti sa 

danima Noa. U cilju da ovo uradimo, mislim da smo mi trebali da se vratimo nazad u 

Prvoj knjizi Mojsijevoj, u dane Noa. I okrenite zajedno sa mnom, ako želite, nazad u 

Bibliji Prvu knjigu Mojsijevu 6 - tu glavu, koja nam govori o danima potopa, i o 

moralu i stanju u kom se svet tada nalazio. Prva knjiga Mojsijeva 6 - ta glava. Sada, 

mi želimo da čitamo i da uporedimo to vreme sa ovim sadašnjim. Pazite! 

   A kad se ljudi počeše množiti na zemlji, i kćeri im se narodiše. 

   Sam prvi stih sa blještavim svetlom nam apsolutno prikazuje da je taj dan na 

dohvat ruke, jer nikada nije postojalo vreme u celoj istoriji da je bilo toliko mnogo 

ljudi koji se tako brzo množe kao što mi to čujemo da se dešava danas, tako da je 

teško naći prostor za život. Naučnici kažu da ukoliko se takav nagli porast 

stanovništva na zemlji nastavi, za dvadeset godina na zemlji čak neće biti dovoljno 

hrane da se ljudi prehrane. „Reader’s Digest,” verujem da se radi o tom časopisu, to 

je citirao, da čak neće biti dovoljno hrane za stanovništvo, koje se tako rapidno 

umnožava. 

   Mi možemo pogledati okolo i videti mesta koja su nekada bila pustinja a koja su 

sada pretvorena u gradove, i ako je kontrola radjanja u najvećem skoku kao što to 

nikada ranije nije bila. Verujem da je rečeno za Čikago (Nadam se da ne citiram 

pogrešno ove cifre) ustvari u Čikagu je registrovano trideset hiljada abortusa za 

svakih šesdeset dana! Šta sa onim brojem abortusa koji nikada nisu registrovani? 

Vidite? Samo u jednom velikom gradu koji ima četiri miliona stanovnika! Šta sa 

celim svetom? I ipak je populacija toliko obimna, tako da nije čak moguće voditi 
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brigu o svima. U Indiji pokušavaju da ometu ljudski deo čoveka i da te ljude učine 

sterilnim tako da deca ne mogu da se radjaju, zato što je toliko veliki porast 

stanovništva. U Indiji trenutno ima četiri stotine i sedamdeset miliona stanovnika. 

   Šta sa Kinom, gde je porast stanovništva veći, Rusijom, i mnogim drugim 

zemljama na svetu? Kada ljudi počnu da se množe na licu zemlje - vidite? Sada, mi 

se vraćamo nazad u predpotopno doba. 

...„i kćeri im se narodiše.Videći sinovi Božiji kćeri čovečije kako su lijepe uzimaše ih 

za žene koje htiješe.A GOSPOD reče: neće se duh moj do vijeka preti s ljudima, jer 

su tijelo; neka im još sto i dvadeset godina.” 

   „A bijaše tada divova na zemlji; a i poslije, kad se sinovi Božiji sastajahu sa 

kćerima čovečijim, pa im one radjahu sinove; to bijahu silni ljudi, od starine na 

glasu.” 

   O, kakav predmet mi ovde imamo! Vidite? Sada, jedna od prvih stvari koju želim 

da primetite je to da su sinovi Božiji videli da su kćeri ljudske lepe. Sada, ja ovo 

upućujem na ceo svet. Medjutim nikada nije bilo vremena na zemlji, o kojem bih 

mogao razmišljati, kada je medju ženama postojala jedna tolika sve opšta lepota. 

   I vi se možete setiti, neke od vas starijih žena, i neki od vas mučkaraca, koji se 

možete setiti ranijih godina, kako ste retko mogli pronaći lepu ženu. Medjutim danas 

vi nalazite samo lepe žene. To je zato što su one došle do mesta kada sve seku svoju 

kosu, i šminkaju se, i oblače sve vrste seksi odeće i sličnih stvari: one mogu sebe 

prikazati na takav način. I onda, druga stvar, ruka vremena je preokrenula stvari 

unazad prema Svetom Pismu, i ženksa lepota je konstantno u porastu. 

   Mogu se setiti dana kada sam bio mali dečak u školi. I kada se okrenem i pogledam 

na malu decu danas, male devojčice napreduju i ja mogu razmišljati o ženama kada 

sam bio mlad momak; i kada pogledam u devojke danas. Sećam se da je postojala 

jedna popularna devojka (i to nije bilo pre više od dvadeset i pet godina) - jedna 

popularna devojka, lepa devojka, i toliko lepa da je skoro svaki dečak želeo da ide za 

ovom devojkom, zato što je ona bila kraljica grupe. Možda u celom gradu je bilo dve 

ili tri takve žene. Sada su sve žene postale lepe, sve. To je zato što se ispunjava 

Pismo, i što se govori o bljesku crvenog svetla da je vreme na dohvat ruke. 

   Oni su izmislili takve materijale kao što su ruž za usne i šminka, da žena koja nije 

toliko lepa još uvek može sebe ulepšati sa stvarima koje one stavljaju na svoje lice i 

usne zato da bi sebe načinile lepim. 

   Max Factor se prikazuje danju i noću, i u Americi se godišnje više troši na 

kozmetiku da bi žene bile lepe, više nego što se troši u bakalnicama. To je tačno. 

Zaboravio sam koliko biliona dolara je svake godine potrošeno na kozmetiku da bi se 

ulepšale naše žene. 

   Sada, ja ne kažem ništa protiv toga. Ja vam samo pokazujem da je to bljesak 

crvenog svetla koje pokazuje da je vreme na dohvat ruke. Jer sam Isus je rekao: „Kao 

što je bilo u danima Noa, tako će biti pri dolasku Sina čovečijeg.” Vidite? Ista stvar. 

   Pazite, kada su ljudi počeli da se umnožavaju - mnogo ljudi - kćeri ljudske su bile 

lepe. I sinovi Božiji su gledali na njih i uzimali ih sebi za žene. Sada, to nije moja 

vlastita izreka. Ja to čitam iz Biblije, gde nam je Isus ukazao na to da se vratimo 

nazad u Prvu knjigu Mojsijevu i da sve ove dane uporedimo: umnožavanje ljudi, i 
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lepota žena. Sada, to je veliki znak. Sada, upozorenje, Jehovino upozorenje, 3 - ći 

stih 

   A GOSPOD reče: 

   Direktno pošto se bilo dogodilo mislite o tome Sveti Duh je napisao Bibliju, u 

Isusu je živela punina Svetoga Duha. I On je govorio samo kroz Svetoga Duha. I 

Sveti Duh je napisao Bibliju. I Taj isti koji je napisao 6 - tu glavu iz Prve knjige 

Mojsijeve nam je rekao, u Mateju 24, da znamo kada se vreme približava i da se 

vratimo nazad u Prvu knjigu Mojsijevu 6 - ta glava i da to uporedimo. 

   Umnožavanje ljudi na zemlji - i ipak, kontrola radjanja i sve stvari koje se dešavaju 

čak ni ne proveravaju to; to se upravo dogadja na isti način, zato što smo mi na 

svršetku vremena. 

   I onda zapazite, iznenada je došlo vreme u kojem su prema kazivanju Biblije žene 

bile veoma lepe. I mi to proveravamo sa ovim, i možemo to dokazati. 

   Sada, gledao sam na neke slike iz davnih vremena kada su živeli naši pra očevi 

kada su prelazili preko polja. I ja ne mogu da oslovimi ime žene, ali njeno ime je bilo 

poznato od San Franciska do Bostona po tome što je ona bila najlepša žena u zemlji. 

Perl Vajt, mislim da se tako zvala, pre mnogo godina. Nju je ubio njen ljubavnik 

Scott Jackson. I ako pogledate u sliku te žene kao naj lepše žene u zemlji, vi jedva da 

bi ste u nju i pogledali. Ona je izgledala kao neki antikvitet ovde napolju na ulici, jer 

skoro svaka žena koju bi ste mogli videti na bilo koji način na koji to želite bi bila tri 

puta lepša od nje; svaka žena koju bi ste danas videli da hoda ulicom. Vidite, to je 

porast ženske lepote.  

   I onda pitam se da li naše žene to uvidjaju. To je razlog što ja želim da ova traka 

izadje u javnost. Mi želimo da vi budete lepe, ali želimo da budete prirodne! Mi ne 

želimo da vi budete površne. Neke od ovih lepih žena, ako bi ste ih za trenutak 

umočili u kadu okupali ih i oprali ih, i obukli ih onako kako bi trebale da budu 

obučene, mogle bi izgledati malo drugačije. Ali one ne izgledaju drugačije, i vi im ne 

možete reći bilo šta drugo. I mi idemo da stignemo do toga za trenutak. Ali ovo je 

bljesak crvenog svetla. 

   I upamtite kada su ljudi na zemlji počeli da se umnožavaju i kada su žene postale 

lepe, to je bio čas, to je bilo u to vreme, kada je Gospod rekao: „Neće se duh moj do 

vijeka preti s ljudima.” Vidite crkvu? Vidite ruku Božiju? Kćeri ljudske su bile lepe, i 

oni su ih uzimali sebi za žene. I onda je On rekao: „Neće se Duh moj dovijeka preti s 

ljudima; neka im još sto i dvadeset godina.” 

   Sada, 4 – ti stih: 

   „A bijaše tada divova na zemlji; a i poslije, kad se sinovi Božji sastajahu sa 

kćerima čovečijim, pa im one radjahu sinove; to bijahu silni ljudi, od starina na 

glasu.” 

   Jeste li primetili, tu ni jednom nije rečeno ništa o braku? Zapazite! Sinovi Božiji su 

prilazili kćerima ljudskim - ništa o braku. I ako se vi tamo okrenete originalnom 

Jevrejskom jeziku, gde u prevodu piše (ja to imam ovde negde zapisano) supruga _ 

oni su ih uzimali sebi za supruge (u drugom stihu) - na Jevrejskom (Ja sam to 

pregledao ovog poslepodneva) tu ne piše „uzimali su sebi za supruge” tu piše  

uzimali su sebi žene (ne žene). Sada, proverite to u priručniku i pogledajte da li je to 
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istina. 

   Oni su sebi uzimali žene, a ne supruge. Oni su ih uzimali upravo na takav način 

kakvi su bili, slobodni ljubavnici, baš kakve mi imamo danas. Drugim rečima, oni su 

u to vreme bili ljubavnici upravo onako kao što su to danas. Oni su išli svakim putem 

kojim su želeli da idu i uzimali su svaku ženu koju su mogli uzeti. 

   I kada su sinovi Božiji - sada, mnogi ovde kažu da su oni bili pali andjeli, i tako 

dalje, muškarci i žene. Ali da bi pokazali da je to pogrešno, to je apsolutno pogrešno, 

Biblija nigde ne govori o tome da li su andjeli muškarci ili žene. I osim toga, nikada 

u Bibliji nije rečeno da je andjeo, nikada. Sada, ako želite Biblijski tekst koji bi vam 

to potvrdio, Matej 22 : 23, i tako dalje; vi to možete pronaći. 

   Sada, nema žene andjela. To je razlog što nije pomenuta žena propovednik, andjeo 

je glasnik. I nema nečega takvog. Ali, vidite, vreme se danas izmenilo tako da je sada 

isto onako kako je bilo onda. Sada, ja imam ovde zapisane neke istorijske tačke, i mi 

želimo da za nekoliko minuta stignemo do njih. 

   Pazite, žene tog vremena, u danima Noa, mora da su bile dnevni predmet 

razgovora. Vidite, sinovi Božiji (Sitovi sinovi) su videli kćeri Kainove da su lepe. 

Zašto? One su bile zle, i bile su Kainove kćeri. Kada su sinovi Božiji videli kćeri 

čovečije, da su lepe, uzimali su ih sebi za žene. Onda su sinovi Božiji pali sa svog 

statusa zajedništva sa Bogom i postali zavodnici. I ako to nije slika današnjeg 

vremena, ja ne znam šta onda jeste. To je istina. 

   Pogledajte čak naše crkve danas, pogledajte u sve što želite da vidite. Zapazite to. 

Bilo gde da je neko pogledao u to vreme, tu je moralo biti lepih žena. Muškarci su 

postali njihovi robovi, istorija kaže. Muškarci su ustvari postali robovi žena, zato što 

su one bile toliko lepe. Oni su bukvalno napravili svetilišta i proslavljali u njima 

žene. I samo razmislite, oni su bukvalno u to vreme proslavljali žensko telo i krv. To 

je istorija. 

   I uporedite to sa današnjim danom. To je ista stvar, moj brate. Muškarci ustvari 

proslavljaju žene. Zašto, u našoj zemlji, Gospodja Kenedi je duplo više predmet 

razmišljanja neko sam predsednik. To je tačno. I uvek ako vi pričate o muškarcu, ako 

on ima privlačnu ženu, to je to. 

   I sada oni govore o vožnji - čujete kako kažu da su žene bolji vozači od muškaraca. 

To nije tačno, i reći ću vam zašto. Bili i ja, kada smo prvi puta vozili preko čitavih 

Sjedinjenih Dražava, otvorili smo u svojim kolima malu mapu, malu beležnicu, i 

napisali „muškarac” i „žena.” I svaki put kada je žena uradila nešto pogrešno, mi smo 

je obeležili na njenoj strani; i ako je to uradio muškarac, mi bi smo stavili znak na 

njegovoj strani. I od tri stotine onoga što mi nazivamo „greške”  uradjene na putu 

tokom vožnje (bićete iznenadjeni), sto i osamdeset žena je dolazilo na devetnaest 

muškaraca. Ali vi znate zašto oni to nemaju u policijskim izveštajima? Policajac neće 

uhapsiti lepu ženu, ni jednu od hiljade njih. On će uzeti njen broj telefona, ali je neće 

uhapsiti. I upravo je to tako. Nije čudo da policijski izveštaji to ne pokazuju. Vidite, 

zato što su ljudi danas onakvi kakvi su bili u danima Noa;oni se klanjaju u svetilištu 

lepih žena. Tačno! 

   O, moj! Kako to mora da je bilo užasno u tom vremenu, žene koje su sebe na tako 

privlačan način ulepšavale! I ako su oni i malo bili bolji u činjenju toga u tom 
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vremenu nego što su to danas, srećan sam da nisam živeo u tom vremenu. Razmislite 

o tome, o tome kako su žene trebale da deluju isto kao što to rade sada. Pazite, 

Biblija kaže da su oni jeli i pili. Sada, to je legitimno. Sigurno! Brak je častan. 

Muškarac može oženiti ženu, to je nešto što se poštuje, to je instituisano od Boga. Ali 

kada to dodje do vremena da čovek uzme tudju ženu, ili neku mladu ženu, ili neku 

ženu, nije važno ko je ona, i prekrši svoj brak i zavet i uradi nešto što je pogrešno, u 

Božijim očima je to grešno. I Biblija govori veoma oštro protiv toga. 

   Sada pazite, Biblija govori o braku, koji je Bog ustanovio u Edenu. Ali On je 

sigurno osudio preljubu. I ti muškarci i žene u tom vremenu su zaobišli Božije 

zakone i dozvolili sebi da ipak čine takve stvari. Sada, uporedite to sa današnjim 

danom! Pogledajte u to! Ako želite da vidite voz na šinama gde se nalazi, duboko o 

tome razmislite sada, jer je nepogrešivi Isus Hrist rekao te reči. Vidite? 

   I pazite! Biblija ovde kaže, oni su jeli i pili - naravno, sa njihovim lepim ženama. 

Sada, kada vi to shavtite, to je uredu. Jedenje i pijenje, to je jedan od prirodnih 

zakona života. Mi to moramo činiti. Ali kada je to jedino u našem umu! Danas ljudi 

postaju žderonje, žene piju u restoranima. I ako vi odete na mesta gde se služi viski 

sa sodom i kokteli, možete videti žene koje više piju nego muškarci. 

   Isus je rekao: „Kao što je bilo u danima Noa, jeli su i pili, i ženili se.” Drugim 

rečima, živeli su nevenčano sa ženama. I danas, šta, to je toliko instituisano! Oni su 

imali Reno, gde ste se mogli venčati i razvesti, i ponovo se oženiti, sve u istom danu. 

Ali sada je to zastarelo. Muževi, takozvani, i supruge uzimaju drugačije ključeve za 

sobe u ovim velikim gradovima. Sada, ja putujem; ja idem pravo u gradove i znam 

da je to istina, da muž ima svoje randevue i žena svoje randevue. Dakle, to postaje 

takva mešavina truleži, dok ne proizvede mlaku, lenju, rdjavu, paklu naklonjenu 

generaciju. 

   Pogledajte gde je čovek u periodu od nekoliko godina otišao u svom telu! 

Pogledajte gde on treba da kupi stvari koje je napravio. Naučnici konstantno 

pokušavaju da naprave bolju hranu, hibridni kukuruz, i hibridni paradajz, hibridnu 

govedinu, i ako sve to uopšte ništa ne valja. To ljude ubija, i oni to ne uvidjaju. 

Zašto, za nekoliko godina, oni neće biti ništa drugo nego slabići slični meduzi. 

   Pre pedeset godina igre loptom su se praktikovale upravo kao što se praktikuju 

sada, i vi nikada niste čuli da se neko povredio. Ali sada, oni ubijaju tuce ili dva 

tuceta godišnje. To je lopta koja pogadja čoveka, nema ničega u njemu što bi održalo 

njegov život u njemu. Ako ga pogodite, on je toliko nježan da će od toga umreti. 

   Kada se Bob Fitzsimmons borio sa Cobertom, verujem da su se borili sto i dvadeset 

pet rundi jednog poslepodneva, golim pesnicama. Ti ljudi sa takvim udarcima u 

svojim rukama bi mogli uzeti dva do pet inča debelu dasku i slomiti je, sa ničim osim 

sa žuljevitim pesnicama. Oni su spavali sa svojim rukama u sirćetu da bi im pesnice 

ogrubele i ojačale. I runda nije trajala malo dva ili tri minuta kao što mi to imamo 

danas. Oni nisu imali obložene bokserske rukavice. I niko nije bio ubijen. I oni su 

mislili da je runda nok - daun. Vama je bilo potrebno da čoveka oborite dole. I oni su 

se borili dok nisu imali sto i pedeset pet nok dauna. Oni su bili ljudi. I danas će oni 

morati da prekinu sa boksom kao sportskom veštinom. Kada postoji toliko mnogo 

ljudi zaposlenih oko njihovih ruku i oko njihovih pesnica, oni jedva da se mogu 
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boriti dve ili tri runde a da neko ne bude ubijen. Šta nije u redu? On je načinjen 

takvim iz gomile - ne znam - od mekog blata, hibridno ništa, dok cela generacija ne 

počne da umire. Zar Biblija ne kaže to, da oni postaju slabiji i pametniji? Zato druga 

generacija koja dolazi će živeti od kapsula, uzimaće kapsulu za ručak. To nije ništa 

drugo osim masa pušenja cigareta, pijenja viskija, koktelisanja i uzimanja droge; 

tinejdžeri u školama su uvučeni u maloletničku delikvenciju. Nije čudo: kada njena 

majka tamo napolju na ulici deluje na takav način, ona baca svoje dete u istu stvar. 

   U porastu je broj lepih žena. Socijalni život je slomljen. Kakva je velika stvar u 

danima u kojima živimo! Kako oni ovo čine i prolaze sa tim! Oni sa time neće proći. 

Šta oni čine? Upravo ono što su činili onda. Oni od Božijih zapovesti čine šalu. Bog 

je rekao, „Ne čini preljube.” Ali oni pokazuju da mogu to raditi i proći sa time. Oni 

misle da će sa time proći, ali to im nikada neće poći za rukom. Možda vi niste trebali 

doći i slušati mene. Medjutim, Bog je rekao da će ovo biti vreme kada će blještati 

crveno svetlo. Isus je tako rekao. 

   Sada, kakav je to greh koji oni čine i sve vreme se smeju tom grehu! Mnogo puta  

samu stvar koju ova Biblija naziva nemoralnom, svet danas naziva vrlinom. Kada  

mlade devojke, svlače njihovu odeću sa njih, i idu na polje sa uskim šorcevima koje 

su obukle, i sa širokim pantalonama i sličnim stvarima na sebi, i pustite ih da tako 

šetaju ulicom, oni misle da je čedno ako devojka prikaže svoje žensko telo, kada 

Biblija kaže da je to greh. Užasno! Ali svet to naziva čednim. Vidite, oni čine da 

Božije zapovesti budu bez efekta. I crkva ne kaže ništa u vezi toga. Vreme je da neko 

ustane u ime pravde u Ime Isusa Hrista i da zaustavi to, jer ćemo jednom morati da 

odgovaramo za to na dan Božijeg Suda. 

   Sada, ako ovo nekome zvuči kao da govori čovek zastarelih shvatanja, proverite 

nekoliko godina unazad i pogledajte šta se dešava sada, i onda zamislite budućnost. 

Nema druge budućnosti osim dolaska Gospodnjeg. 

   Pazite! Proverite te stare osobe sa hodom današnjice. Proverite šta su one bile. 

Proverite šta su radili Božiji sinovi. Proverite šta oni rade danas. 

   Nedavo sam sedeo na jednom kongresu, i to me je skoro slomilo kada sam video da 

izgleda kao da su skoro svi uživali u govoru propovednika sa podijuma. I ja sam 

sedeo preko u ćošku. I unutra je ušla jedna mlada dama, i ona je zaista bila loše 

obučena. I ona je ušla hodajući kroz ovu crkvu, kao što Biblija kaže, prenemažući se 

dok je ulazila. I svaki propovednik na podijumu, plus crkva, svi su se okrenuli i 

gledali u nju, prateći ovu devojku dok je išla. I ja sam razmišljao o ovoj Bibliji, 

sinovi Božiji su gledali u kćeri ljudske. Grešne - bezbožne, lepe žene. O,to je mnoge 

crkve raskomadalo na komadiće. To je udaljilo Božiji Duh. Pazite! Oni su gledali na 

kćeri ljudske. 

   Mislite o tome, da je nepogrešivi Isus Hristos rekao da će se ovako nešto dogadjati 

u ovom vremenu. I On je rekao, kada vidite da se nešto ovakvo dogadja, onda znajte 

da je vreme pred vratima. Sada, nema mnogo ljudi koji bi rekli nešto tako. Ima 

mnogo propovednika koji to ne bi mogli reći. On bi mogao kada bi hteo. Ali ako bi 

on (propovednik) to rekao, slušateljstvo bi ga išutirala napolje iz crkve. To je 

potpuna istina. 

   Ali postoji jedna stvar. Ako je čovek pozvan od Boga, on će ostati sa ovom 
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Biblijom, ja ne marim šta on treba da uradi. Vi morate upamtiti da je Biblija istinita. I 

Istina ili vezuje ili oslobadja. I to je tačno ono što je Isus rekao. Sinovi Božiji su pali 

zbog lepih formi i lica kćeri ljudskih. I to je upravo što mi imamo danas, ponovo istu 

stvar. 

   Sada, uporedite sa tim danom: umnožavanje ljudi, žene postaju lepe, sinovi Božiji 

padaju, ženidba i davanje žena za udaju, razvodi, život u preljubi, i tako dalje. 

   Zašto, vi kažete: „Brate Branhame, samo minut! Ja ne znam.” Slušaj, brate upravo 

pre nego što nešto kažeš, slušaj ovo. Isus Hrist je rekao; „Ko god pogleda na ženu sa 

požudom već je počinio preljubu sa njom u svom srcu.” I kada čovek izadje iz ove 

kancelarije, pojavi se na ulici, šta on vidi osim ispoljavanja ženskog tela i krvi na 

svakoj strani, sa lepim figurama, lepo našminkanim licima? I on je kušan! To je ono 

što bi Bog rekao da će se dogoditi. Kada se to dogodi, onda je vreme kod vrata. Kao 

što je bilo u danima Noa, sinovi Božiji su videli kćeri ljudske i počeli su da ih 

uzimaju sebi za žene. Vidite? Tu ste vi! 

   Sada pazite! Mi danas nalazimo istu stvar. Mi u istoriji vidimo da su oni u sebi 

imali takav seksipil, dok sinovi Božiji nisu sebi napravili svetilišta za žene (to je 

Venera i tako dalje). Vidite? Oni su napravili svetilišta i u njima se klanjali ženama 

boginjama. Kada vi kažete: „Brate Branhame, mi nemamo takvih stvari danas; ti to 

ne bi mogao uporediti sa onim što mi imamo danas!” Pardon. Ja mislim da je danas 

to gore nego što je bilo onda. 

   Šta mi vidimo? T.V. Vi čak ne možete uzeti novine a da u njima ne vidite ništa 

drugo osim žena: lepe žene na svakom pakovanju viskija, u magazinima, seksi, 

nemoralno obučene. Na T. V. i u svemu ostalom vidimo neku seksi obučenu ženu, 

neku lepu ženu. I mi nalazimo na reklamama za cigarete, svuda u bilo šta možete 

pogledati, to je neka privlačna žena. Vi čak ne možete videti reklamu para svilenih 

čarapa a da ne vidite neku vrstu tanko oblikovanih nogu koje prolaze kroz njih. I to je 

tačno. Ali šta je to? Zašto je to? 

   Sećam se čoveka za koga sam radio, Chris Meisner. Njegova žena, Lilian, njeno 

ime je bilo Lili - mislim - Ellinger. I ona je bila lepa devojka. I taj čovek je želeo da 

dobije dozvolu od njenog oca da stavi njeno lice, njenu sliku, njen profil, na kutiju 

slatkiša. I ovaj stari džentlmen Luteran je ustao i rekao: „Za mene je uvreda staviti 

sliku moje ćerke na kutiju slatkiša, da bi se to proširilo celom zemljom.” Šta sa 

današnjim danom kada reklamni plakati, televizija, sve što vidite su nemoralne, 

vulgarne, seksi, žene bezbožnog izgleda? To je tačno. Šta je to? Voz, stari voz, je na 

pruzi. Biblija tako kaže, to će veoma uskoro doći. Mi čujemo zvuk. 

   Mi pričamo o drugim stvarima koje se tiču toga; ali upamtite, ovo je drugo sevanje, 

jedno od sevanja koja sevaju pred nama danas. O, mi vidimo nacionalno stanje; mi 

vidimo politički nemir; mi vidimo situaciju u kojoj se nalazi crkva; mi propovedamo 

o svemu tome. Ali ovo je nešto novo. To je nešto o čemu nije veoma popularno 

pričati; ali se to mora uraditi, jer mora postojati glas koji viče protiv toga. I upamtite, 

same reči koje ja kažem večeras će me sresti tamo na Božijem sudu. 

   Kada sam nedavno video ovu ženu u viziji koju mi je Gospod pokazao, video sam 

je kako umire. Nikada ne mogu da zapamtim ime te žene, ona - Merilin Monro. I ja 

je nikada nisam video. Ja ne idem u bioskop. Ali ja sam video tu devojku, i ona je 
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bila privlačna. Ona je pokušavala da stigne do nečega. Ona je umirala, imala je srčani 

udar. I Gospod je rekao: „Sada, vi kažete da je ona umrla upravo u 4 sata. Ona nije 

izvršila samoubistvo,” On je rekao: „ali vi možete reći da je ona umrla u 4 sata, zato 

što je to upravo nekoliko sekundi pre 4 sata. „I tamo, video sam gde su je oni 

pronašli. I rekao sam Biliju. Rekao sam porodici (onima koji su bili sa mnom) o 

tome. I nekoliko dana posle toga, Merilin Monro je bila ta koja je umrla. 

   Sada, kada sam bio u Kanadi prošlog dana, moja mala deca su mi neprekidno 

govorila gde na odredjenom mestu gospodja koja nam je izdala kuću ima televiziju. I 

oni su rekli da će se prikazat film „Reka bez povratka.” To je reka u kojoj ja uvek 

lovim ribu. I Džon Smit, moj prijatelj, ide na to putovanje.Oni su rekli: „Od toga su 

napravili film.„Da li bi ste želeli da ga pogledate?” 

   „Dakle, rekao sam: „kada se vratim iz Kanade, ako dodjem na vreme, pogledaću taj 

film. „Dakle, kada je film počeo da se prikazuje, otišao sam preko da ga pogledam. I 

kada sam pogledao film, ko je u tom filmu igrao do Merilin Monro. Sada, tamo je 

ona bila, godinu ili više posle njene smrti, seksi obučena; tamo je još uvek bio njen 

glas koji se mogao čuti i čuće se i dalje godinama i godinama pošto je snimljen na 

tim magnetskim trakama. Ako bi ta magnetska traka zadržala njena delovanja, i ako 

bi ona mogla da pogleda unazad, ona to ne bi mogla poreći. Ona to ne može poreći, 

zato što mi to imamo. Koliko više Bog ima svaki film, svaku akciju, na Njegovoj 

velikoj naj moćnijoj magnetskoj traci! Mi ne možemo izići iz toga. To je upravo 

tamo. 

   I upamtite, ako bi upravo ovde postojao mikrofon na mestu gde je ovo, i ako bih ja 

govorio preko radija celom svetu, ljudi širom sveta bi čuli moj glas čak pre nego što 

bi on došao do vas sa ove propovedaonice. To je svetska elektronika. 

   I znate, taj glas nikada ne umire. On nikada neće umreti. Naučnici tvrde da u 

periodu od dvadeset godina, ako budu napredovali kao što su to postigli do sada, da 

će uspeti da uzmu bukvalni glas Isusa Hrista kada je On bio ovde na zemlji - za 

dvadeset godina će to uspeti. Zato što je to kao da bacate šljunak u jezero; mali 

valovi mogu konačno da isčeznu iz vašeg vidika, ali naučnici tvrde da oni idu nazad 

do jedne obale, preko okeana do druge obale, i nazad i napred; i ti valovi nikada ne 

umiru. Tako i reči koje vi izgovorite nikada ne umiru; one će vas sresti na dan 

Božijeg suda i osudiće vas ili će vas spasiti. I vi nikada nećete biti u stanju da 

prodjete sa nečim drugim. 

   I mi smo veoma svesni toga da ono što upravo sada prolazi kroz ovu sobu su slike 

ljudi. Ako to ne verujete, upalite televizor. I tamo su galsovi ljudi, i ako ih naša čula 

neće uhvatiti. 

   Sada, oni imaju transmiter i magnetski pol, ili cev, ili kristal koji hvata te glasove i 

reprodukuje ih. I sada, jedina stavr što Biblija jeste jesu ove: reči Isusa Hrista koje je 

izgovorio, i one su bukvalno žive baš kao bilo koja druga reč na svetu večeras. 

   Sada, ako je vaše srce oprano krvlju Isusa Hrista i postaje prijemnik tog 

transmitera, On je isti juče, danas, i zauvek, i čini iste stavri koje je činio, zato što 

Njegove Reči ne mogu umreti. One žive zauvek. One ne treba da budu uhvaćene na 

prijemniku u toku dvadeset godina od sada; mi ih upravo sada primamo. Sada, tu ste!  

   Mi živimo u ovom velikom danu koji je blizak dolasku Sina čovečijeg, kada svuda 

13 

 

bila privlačna. Ona je pokušavala da stigne do nečega. Ona je umirala, imala je srčani 

udar. I Gospod je rekao: „Sada, vi kažete da je ona umrla upravo u 4 sata. Ona nije 

izvršila samoubistvo,” On je rekao: „ali vi možete reći da je ona umrla u 4 sata, zato 

što je to upravo nekoliko sekundi pre 4 sata. „I tamo, video sam gde su je oni 

pronašli. I rekao sam Biliju. Rekao sam porodici (onima koji su bili sa mnom) o 

tome. I nekoliko dana posle toga, Merilin Monro je bila ta koja je umrla. 

   Sada, kada sam bio u Kanadi prošlog dana, moja mala deca su mi neprekidno 

govorila gde na odredjenom mestu gospodja koja nam je izdala kuću ima televiziju. I 

oni su rekli da će se prikazat film „Reka bez povratka.” To je reka u kojoj ja uvek 

lovim ribu. I Džon Smit, moj prijatelj, ide na to putovanje.Oni su rekli: „Od toga su 

napravili film.„Da li bi ste želeli da ga pogledate?” 

   „Dakle, rekao sam: „kada se vratim iz Kanade, ako dodjem na vreme, pogledaću taj 

film. „Dakle, kada je film počeo da se prikazuje, otišao sam preko da ga pogledam. I 

kada sam pogledao film, ko je u tom filmu igrao do Merilin Monro. Sada, tamo je 

ona bila, godinu ili više posle njene smrti, seksi obučena; tamo je još uvek bio njen 

glas koji se mogao čuti i čuće se i dalje godinama i godinama pošto je snimljen na 

tim magnetskim trakama. Ako bi ta magnetska traka zadržala njena delovanja, i ako 

bi ona mogla da pogleda unazad, ona to ne bi mogla poreći. Ona to ne može poreći, 

zato što mi to imamo. Koliko više Bog ima svaki film, svaku akciju, na Njegovoj 

velikoj naj moćnijoj magnetskoj traci! Mi ne možemo izići iz toga. To je upravo 

tamo. 

   I upamtite, ako bi upravo ovde postojao mikrofon na mestu gde je ovo, i ako bih ja 

govorio preko radija celom svetu, ljudi širom sveta bi čuli moj glas čak pre nego što 

bi on došao do vas sa ove propovedaonice. To je svetska elektronika. 

   I znate, taj glas nikada ne umire. On nikada neće umreti. Naučnici tvrde da u 

periodu od dvadeset godina, ako budu napredovali kao što su to postigli do sada, da 

će uspeti da uzmu bukvalni glas Isusa Hrista kada je On bio ovde na zemlji - za 

dvadeset godina će to uspeti. Zato što je to kao da bacate šljunak u jezero; mali 

valovi mogu konačno da isčeznu iz vašeg vidika, ali naučnici tvrde da oni idu nazad 

do jedne obale, preko okeana do druge obale, i nazad i napred; i ti valovi nikada ne 

umiru. Tako i reči koje vi izgovorite nikada ne umiru; one će vas sresti na dan 

Božijeg suda i osudiće vas ili će vas spasiti. I vi nikada nećete biti u stanju da 

prodjete sa nečim drugim. 

   I mi smo veoma svesni toga da ono što upravo sada prolazi kroz ovu sobu su slike 

ljudi. Ako to ne verujete, upalite televizor. I tamo su galsovi ljudi, i ako ih naša čula 

neće uhvatiti. 

   Sada, oni imaju transmiter i magnetski pol, ili cev, ili kristal koji hvata te glasove i 

reprodukuje ih. I sada, jedina stavr što Biblija jeste jesu ove: reči Isusa Hrista koje je 

izgovorio, i one su bukvalno žive baš kao bilo koja druga reč na svetu večeras. 

   Sada, ako je vaše srce oprano krvlju Isusa Hrista i postaje prijemnik tog 

transmitera, On je isti juče, danas, i zauvek, i čini iste stavri koje je činio, zato što 

Njegove Reči ne mogu umreti. One žive zauvek. One ne treba da budu uhvaćene na 

prijemniku u toku dvadeset godina od sada; mi ih upravo sada primamo. Sada, tu ste!  

   Mi živimo u ovom velikom danu koji je blizak dolasku Sina čovečijeg, kada svuda 



14 

 

blješti svetlo najave Njegovog dolaska. Mi to vidimo u politci; mi to vidimo u crkvi; 

mi to vidimo u vremenu; mi to vidimo gde god pogledamo. Mi vidimo da sunce nije 

onakvo kakvo je bilo nekada. Svet je van mogućnosti da bude snabdeven onoliko 

koliko mu je potrebno. Oni mi baš sada kažu na Severnom Polu, da je more tamo 

postalo, zaboravio sam koliko, dublje nego što je bilo. Beringov moreuz, nekada ste 

mogli preći tu. Sada, je mnogo, mnogo stopa dublji. Zašto? Zemlja postaje 

zadebljana u sredini. Ona postaje plićak ovde gde je nekada bilo duboko i postaje 

duboko tamo gde je nekada bilo plitko. Svet je kompletno van mogućnosti 

snabdevanja. Ona obara; ona titra. Cela priroda popušta, i sve što možemo videti. 

   I sada večeras mi nalazimo da čak sama priroda u ljudskom rodu proizvodi trag 

znaka Njegovog dolaska; jer su kćeri ljudske postale lepe, i kako ih sinovi Božiji 

uzimaju sebi za žene. U kom času mi živimo! O, moj! I to je tačno onako kako je bilo 

u tom danu. 

  Onda mi u istoriji vidimo ovu veliku šokantnu stvar kako muškarci proslavljaju 

žene. I mi nalazimo da je ovaj današnji svet svet žena. 

   Nedavno sam o ovome govorio u Švajcarskoj. Sada, nemam ništa protiv naših 

Hrišćanki (ne, gospodine!; one su dragulji. Ja govorim o toku kojim ide svet. Bila je 

jedna dama koja se vozila sa mnom - brat Guggenbuhl i njegova devojka sa kojom se 

on zabavljao. On je čovek, skoro mojih godina, koji nikada nije bio oženjen, stari 

neženja; i on je išao sa nekom mladom damom, jednom od devojaka iz tog kraja. I 

ona je rekla, „Brate Branhame, reci nam nešto o Americi. Mi shvatamo da je to svet 

žena, sa dovoljno sigurnosti to smatramo.” 

   Rekao sam: „To je tačno!” 

   Ona je rekla: „uvek sam želela da idem u Ameriku.” Onda sam počeo da joj 

objašnjavam. Rekla je, „šta?” 

   Rekao sam, „Da!” Odmah je to promenilo njeno mišljenje. 

   „Dakle,” rekla je, „kako onda možete živeti hrišćanski život na takvom mestu? 

Razmislite o tome! 

   Kada sam bio u Rimu i dole u San Andjelu, u katakombama, to je bilo šokirajuće. 

Kada sam izašao iz hotela i otišao dole do tog mesta zvanog „Fontana tri novčića”. 

   Žena na ulici - kako nemoralno! One hodaju i pitaju vas da ih povedete napolje na 

sastanak - sve sami šorcevi raznih veličina, i svih vrsta. I zaboravio sam koliko njih 

je došlo kod Bilija, i mene, i brata Bakstera, pre nego što smo mogli stići dole do 

bazena, i čovek sa TWA koji nam je pokazivao okolinu. Rekao sam, „Da li ove žene 

treba da žive ovako?” 

   On je odgovorio, „Ne, one su počele da žive tako kada su ovde došli vojnici, i 

dobile su dobar posao, ipak one nastavljaju da žive tako.” Ali čak na takvom mestu, 

kada sam došao do San Andjela, veliki znak tamo u Vatikanu je rekao, „Obartite 

pažnju na Američke žene: Molimo vas da se obučete pre nego što udjete unutra i date 

počast mrtvima.” 

   Video sam Američku devojku koja je otišla za Pariz. Naša moda je nekada dolazila 

iz Pariza. Ali ta Američka devojka je bila toliko nemoralno obučena, idući sa njenim 

ocem i majkom, da su vojnici koji su tamo radili bacili svoje pijuke i lopate i potrčali 

gore i gledali preko podijuma da bi videli kako ova Američka devojka prolazi. 
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   Mi idemo u korak sa modom. Nekada je to bio Pariz, ali sada oni dolaze ovde da bi 

dobili vulgarnost, podlost i prljavštinu. I ova nacija gde je upravo prošlo probudjenje 

krštenja Svetim Duhom, sa divnim Gospodom Isusom koji je prikazivao Svoje znake 

i čudesa milosti! I govoreći o „Kao što je to bilo u danima Noa” i o svetlu koje blješti 

od jedne strane do druge! Bog koji može podići mrtvog iz kreveta, Bog koji može 

lečiti bolesne, Bog koji može reći stvari pre nego što se one dogode i učiniti da to 

uvek bude savršeno do tančina bez greške! I vi možete propovedati našim ženama u 

Americi, i one svake godine postaju sve gore. 

   U Durbanu, Južna Afrika, gde je bilo nekih 200 000 domorodaca koji su se okupili 

na skupu koji sam držao, gde su se dogodila velika čudesa koja je Bog prikazao, 

video sam trideset hiljada domorodaca koji su se pokrili ćebadima, žene koje su tamo 

stajale napred sa  od četiri inča koja je visila napred; i muškarci, bez odeće na sebi, 

samo su imali čaršaf za spavanje od četiri inča na sebi - goli, ćebad na kojima su 

spavali, jareću kožu, koja im se daje onda kada dostignu odredjeno starosno doba. 

Oni žive u tome, spavaju u tome, umotavaju se u to, i umiru i sahranjuju se u tome 

negde u toru. 

   I video sam te žene, toliko primitivne koje su radjale bebe, kako sede dvadeset 

stopa od mene. Ona nikada nije otišla u bolnicu, žena joj je tamo negde pomogla za 

minut, i od prilike za pet minuta sve je bilo gotovo. Ona je podigla bebu i pripila je 

uz svoje grudi da bi je dojila. Oni su primitivni, ali kada su videli da sila 

Svemogućeg dolazi na dečaka koji je bio toliko povredjen i čak nije bio pri svesti on 

je došao sebi, hvaleći Boga - trideset hiljada domorodaca uvijenih u ćebad su primili 

Isusa Hrista kao svog ličnog Spasitelja. Šta se dogodilo? Sećate se, to je deset puta 

veće od Pentakosta trideset hiljada! 

    I posmatrao sam te žene vlastitim očima, kada su pale na zemlju, lomeći svoje 

idole, predajući svoje živote Isusu Hristu. One nisu znale; one verovatno nikada nisu 

čule za Njegovo Ime, mnoge od njih. Ali one su pale na kolena i predale svoje živote 

Isusu Hristu dok sam se ja za njih molio, i ustale su na svoje noge. I te žene bi stajale 

sa spuštenim rukama, ne znajući da su gole; ali čim je život Isusa Hrista dotakao 

njihov život, video sam te žene kako sklapaju svoje ruke i odlaze u prisustvo 

muškaraca. I ako će doticaj Isusa Hrista učiniti to domorodcu koji je umotan u ćebe, 

šta bi to trebalo da učini naciji koja sluša Evandjelje stotinama godina? Da, tamo mi 

to vidimo. Ja sam to video. To nije nešto što mi je neko rekao. Ja sam to video. Onda 

je čudno da mi sebe nazivamo Hrišćanima, i svake godine se sve više udaljavamo od 

pravog Hrišćanstva. I izgleda da crkve ni malo ne brinu zbog toga. 

   TV programi, „o”, proslavljaju žensko telo i krv. Oni nisu bogovi, one nisu 

boginje, ali to Ameriku postavlja tačno u red da se ispuni Sveto Pismo. Broj Amerike 

je  trinaest. Svetilište Amerike je žena, uvek; to je na našem novcu; to je na svemu. I 

sada to nas zaista odvodi u vreme kada ćemo mi imati Američke boginje ne suviše 

daleko od nas. Vi možete videti ručne natpise na zidovima. 

  O, šta ćemo mi uraditi? Vi čak ne možete izići na ulicu; počnite da hodate centrom 

grada i upravo pogledajte razmetljivost žena, kako one sebe predstavljaju sa takvom 

odećom na sebi sa kakvom bi se jedna poštena i pobožna žena postidela da stane u  

svojoj sobi za presvlačenje. Hodajući napolje ulicama sa takvom tesnom i oskudnom 
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odećom na sebi! I tamo napolju na tim plažama sa tim malim bikinijima ili kako god 

da oni to nazivaju, i sa takvim stvarima, ne znajući da je u njima zao duh. I mnoge od 

njih pevaju u horu. To je ono o čemu je Isus govorio da će se dogadjati. 

   Žensko telo! One su telo i krv; one nisu bogovi. Po mom mišljenju - Bože oprosti 

mi ako grešim - to je trgovina na veliko striptizom. Vi jedva da bi ste mogli optužiti  

čoveka ukoliko on nije Hrišćanin, i koji bi pao - pao u iskušenje na takvom mestu i 

koji bi uradio nešto loše, zato što se on ne bi mogao uzdržati. Čudno je da se više ne 

dešavaju razaranja, jer toliko mnogo žena to traže. Medjutim ukoliko bi se to 

dogodilo, kako bi ste vi mogli za to kriviti muškarce? Stavite krivicu tamo gde joj je 

mesto. 

  Žene kažu, „Sada, brate Branhame, ja sam upravo toliko moralna kao ja.” Nema 

sumnje u to, ali moja sestro, da li znaš da ćeš na dan suda odgovarati za činjenje 

preljube kada sebe izložiš tamo napolju i kada te muškarci gledaju? On je rekao: „Ko 

god pogleda u ženu sa požudom već je sa njom u svom srcu počinio preljubu.” I on 

će zbog toga odgovarati. I možda vi niste počinili taj akt, ali ako dozvolite sotoni da 

stavi taj duh na vas kada vas sama priroda uči da je to pogrešno! Bez Božijeg Duha, 

priroda bi to trebala da čini, da vas uči kako je to zlo. 

   Ja predskazujem da će oni uskoro izaći sa jednom od ovih stvari što je upravo 

ponovo smokvin list. Ja sam to predskazao pre trideset godina (vidite)? Neka uvreda 

Biblije! Vidite? Oni će to činiti. To je javni striptiz. 

   Sada, djavo čini isto sinovima Božijim danas. To je tačno. Pogledajte naš biznis. 

Većina našeg biznisa je pod kontrolom žena, mnogo toga. To je tačno. Pogledajte u 

naše crkve, pogledajte u našu naciju, kako se sinovi Božiji klanja nisko u svetilištima 

ovih stvari, koje dolaze od tih žena. Po mom mišljenju one nisu ništa drugo do javne 

prostitutke. To je jedna teška stvar kazati, ali to je gola istina. Ja znam da ljudi 

slušaju ove trake i da će reći odredjene stvari. Ali kako vi to možete uraditi? Ako vi 

sebe prikažete takvima, i ako muškarac gleda u vas. Isus je rekao da ste počinili 

preljubu sa njim. I kada taj čovek bude morao da odgovara na Božijem sudu za 

činjenje preljube, ko je to uradio, čija je to greška? To je greška žene koja je sebe 

svukla na takav način i predstavila sebe pred tim grešnikom. To je tačno. Čega je to 

znak? Poslednjeg vremena, crveno svetlo. 

   Materinstvo je slomljeno; nacije se lome. Sada, ako želite da vidite gde je Isus to 

rekao, čitajte Mateja 5 : 28. Tamo se to nalazi. Način života žena je uzrok tome. 

Padanje na tu seksualnu silu je značilo ruševinu. Ako želite da pronadjete, ovde su 

neke nacije koje sam ja pronašao a koje su pale: jedna je bila Egipat, ostale su bile 

Asirija, Rim, i još mnogo drugih. Te nacije su pale pod silom žene. 

   Pazite, nema ničega što bi Bog mogao dati čoveku, osim spasenja, da je bolje od 

dobre žene. Nema čoveka koji može tešiti osobu kada je bolesna; oni se neće osloniti 

na nikoga drugog kao što se oslanjaju na svoju vlastitu ženu. I kako ste srećni vi 

braćo kada imate malu lepu ženu koja je čista, i poštena, i moralna; i vi možete ući 

unutra kada ste umorni i iznureni i sesti, i ona može sa vama pričati. Ona vam može 

učiniti više nego bilo ko drugi. To je tačno. Ona je dragulj; ona je kraljica. 

   Ali upamtite, žena je stvorena radi čoveka, ne čovek radi žene. Poslednje stvoreno 

biće koje je Bog ikada stvorio je je bio čovek. Žena je koprodukt čoveka. Žena je  
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produkt nastao od čoveka. I ona je stvorena za čoveka, nije čovek stvoren radi žene.  

I čovek pada u svetilištu žena. To je sama stvar koja je započela tako nešto u samom 

početku. To je ono što se dogodilo u početku. Kada Božiji sin Adam nije mogao biti 

kušan u činjenju onoga što je loše, sotona je ušao u osobu zvanu zmija, koja je bila 

slična čoveku; i to je mesto gde je to počelo. I Eva je otišla iza Božije Reči, i to je 

prouzrokovalo svaki bol u srcu, svaki grob. Svaki greh koji je ikada učinjen počeo je 

baš tamo. Ovde je to ponovo. 

   Žena je bila uzrok prvog pada, i žena okončava vreme. Ona je to započela; ona to 

završava. Nije čudo da Biblija kaže da će oni koji su pobegli iz Ziona biti 

veličanstveni u Gospodnjem pogledu. 

   Izaija je govorio o tome „kako će žene u poslednjim danima biti nemoralne, i kako 

će biti, toliko mnogo odeće koju će one trebati, i kako će one nositi svoje frizure, i 

sve tako. Biblija govori o tome u Izaiji 3; kako će ona hodati sa visokim potpeticama, 

zveckajući svojim stopalima dok hoda, kako će ona zavrnuti dole svoje čarape, i 

ostale stvari koje će činiti, mnogo promenljive odeće, i takvog materijala.” I, on kaže, 

sve će to biti od nje uzeto, i ona će sedeti i smrdeti od nemoralnosti. I on kaže da će 

čak sedam žena zgrabiti jednog muškarca i reći, „mi ćemo raditi svoj posao, samo 

nam dospustite da uzmemo vaše ime da odstranimo naš ukor.” 

   Ali on je video koliko će biti veličanstvena ta mala linija srodstva koja će izbeći 

sve te stvari, to će biti svetost Gospodu u taj dan kada prave istinski nanovo rodjene 

žene spoznaju svoje mesto, i ako su one bile predmet ismejavanja i bile nazivane 

ludima i staromodnim i sve ostalo. Ali delujte kao žena, pričajte kao žena, živite kao 

dama. Da! Amen! To znači „tako treba da bude.” Nemojte se uplašiti; To vas ne 

vredja. U redu! 

   Sama Isusova Reč je rekla šta će se dogoditi, to veliko razmetanje. 

   On je takodje rekao da u dane Lota (ako želite da zabeležite taj stih iz Biblije, to je 

Luka 17: 28) oni su jeli, pili, kupovali, prodavali (obično su ovo legitimne stvari, ali 

gledajte)!, i oni su uzimali u zakup. Ali oni su sve svoje misli stavili na to. 

   I u dane Lota žene su toliko nisko pale u moralnom smislu, dok više nisu bile 

onakve kakve su do tada bile, već su postale izopačene. Žene su postale toliko proste 

da su mučkarci počeli da žive sa muškarcima. U izopačenju prirode polne ćelije su 

izmenile svoju poziciju, zato što su žene postale toliko jeftine. 

   Pre nekoliko dana sedeo sam u Tusonu. Otišao sam da kupim hlebčić, i tamo 

napolju je sedeo jedan dečak i sa njime još dva dečaka u kolima. Neki drugi je ušao u 

radnju da kupi paklu cigareta. Stari sedokosi džentlmen je pogledao dole i rekao, „Za 

koga su ove cigarete, za tvoju mamu?” 

   „Ne, to je za ovog dečaka!” 

   „Je li on dovoljno” star da ih koristi?” 

   „Da, gospodine!” 

   Stari gospodin je pogledao nazad ovako. I ja sam stajao sa hlepčićem i sa 

pakovanjem mleka, posmatrajući. I on je rekao, „U redu.” I dao mu je cigarete. 

Pogledao je preko prema meni i rekao je, „Sumnjam u to!” 

   Rekao sam, „On ne može dostići takvu starost da bi to uradio; on nije dovoljno star 

koliko god godina da ima.” 
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   On je rekao, „Slažem se s tobom.” Onda je on pitao, „Da li vam je bilo teško da 

prestanete sa pušenjem?” Rekao sam, „Nikada nisam ni počeo da pušim.” Rekao 

sam, „Moji roditelji su pušili i korostili duvan, ali Gospod Bog me je od toga 

sačuvao.” 

   Okrenuo se i pogledao u mene na neobičan način, i rekao, „Dakle, mislim da je to 

trula sramota videti danas, videti kako smo mi imali običaj da ih uzvisujemo. Danas 

videti kako smo mi imali običaj da stavljamo žene na postolje.” On je rekao, „Mi 

smo je poštovali; mi smo u njenom prisustvu skidali šešir. Mi smo šetali dole 

ulicama, i ako bi neki džentlmen čuo da neko daje primedbu u vezi neke žene, oni bi 

ga ošamarili.” Vidite? Oni su poštovali žene. Ali on je rekao, „Gospodine, žene su 

navukle na sebe. Sada se one ne penju u prevozno sredstvo namenjeno damama. 

Svaki čovek bi skinuo svoj šešir i dopustio dami da sedne. Sada, to je guranje u masu 

ljudi. One su to na sebe navukle.” I to je istina. Nju je zahvatio Holivudski djavo. Oni 

su proizveli na televiziji i u magazinima dok ta stvar nije postala veliki, ogromni 

lonac prljavštine. To je tačno! 

   Ja znam da ovo nije popularno reći, ali to je istinito kazivanje. To je istina. To je 

Reč Gospodnja, i takodje znak upozorenja da će Hrist doći u ovoj generaciji. On je 

rekao, „Oni koji vide da se to dogadja neće proći dok se te stvari ne ispune.” I On je 

rekao, „Nebo i zemlja će proći, ali Moje Reči neće proći.” To je upozorenje, bljesak 

crvenog svetla, pad zavese. Mi smo na kraju. 

   Mi vidimo znake Gospoda Isusa koji leči bolesne, podiže mrtve, izgoni zle duhove. 

Mi vidimo ljude kako postaju pomoću Svetoga Duha, postaju sveti. Mi vidimo 

promenjene živote. Mi vidimo velike znakove. Mi vidimo mistične znakove na nebu 

kao leteće tanjire. Pentagon - mnogi od njihovih ljudi to stavljaju na televiziju, pišu o 

tome, ne znaju šta da o tome misle. Sve vrste misterioznih znakova, Gospod Isus koji 

dolazi dole u formi Vatrenog Stuba, gde je uzeta Njegova slika i gde On živi medju 

nama, sve dokazuje da je On isti juče, danas i zauvek. 

   Mi vidimo da se sve ovo dogadja. Mi vidimo hladnoću crkve. Mi vidimo kako 

rastu denominacije. Mi vidimo smokvino drvo i svo ostalo drveće kako daje svoje 

pupoljke, Jevreji (smokvino drvo) se vraćaju u svoju domovinu. Mi vidimo 

Prezbiterijance, Metodiste, Baptiste, Luterance, Pentakostalce, i sve crkve kako daju 

svoje lišće, probudjenje. On je rekao, „Budite spremni, to je vreme.” Kada vidimo da 

se to dogadja, to je kada Bog propoveda da bi pozvao Svoje izabrane. Onda je On 

govorio o mnogim drugim znacima. „Kada vidite da žene postaju veoma lepe, kada 

vidite da sinovi Božiji uzimaju sebi žene i čine „ovo, to ili nešto drugo” (On je 

rekao) „znajte da je to vreme!” Tu ste vi! 

   Sada, postoji još nešto što sam zapisao. Sećate se Lotovih ćerki (da, mi se toga 

sećamo)! Dole u gradu Sodomi. Isus je rekao ovde u Luki 17, „Tako kao što bi u 

dane    Lotove:...” Sećate se tog čoveka koji je zloupotreblajvao žene na takav način, 

da konačno više prirodan način života, nije bio nešto što se želelo. I o, užasno je reći 

ovo sa podijuma, ali ako je to ikada bila Istina, to treba da ide sa ovoga mesta u 

javnost. I to je toliko loše danas da postoje desetine hiljada puta desetine hiljada njih. 

One su u porastu svuda: perverzija, Sodomiti. 

   Kao što je to bilo u tom danu, zato što prirodan način korišćenja ljudskog života da 

18 

 

   On je rekao, „Slažem se s tobom.” Onda je on pitao, „Da li vam je bilo teško da 

prestanete sa pušenjem?” Rekao sam, „Nikada nisam ni počeo da pušim.” Rekao 

sam, „Moji roditelji su pušili i korostili duvan, ali Gospod Bog me je od toga 

sačuvao.” 

   Okrenuo se i pogledao u mene na neobičan način, i rekao, „Dakle, mislim da je to 

trula sramota videti danas, videti kako smo mi imali običaj da ih uzvisujemo. Danas 

videti kako smo mi imali običaj da stavljamo žene na postolje.” On je rekao, „Mi 

smo je poštovali; mi smo u njenom prisustvu skidali šešir. Mi smo šetali dole 

ulicama, i ako bi neki džentlmen čuo da neko daje primedbu u vezi neke žene, oni bi 

ga ošamarili.” Vidite? Oni su poštovali žene. Ali on je rekao, „Gospodine, žene su 

navukle na sebe. Sada se one ne penju u prevozno sredstvo namenjeno damama. 

Svaki čovek bi skinuo svoj šešir i dopustio dami da sedne. Sada, to je guranje u masu 

ljudi. One su to na sebe navukle.” I to je istina. Nju je zahvatio Holivudski djavo. Oni 

su proizveli na televiziji i u magazinima dok ta stvar nije postala veliki, ogromni 

lonac prljavštine. To je tačno! 

   Ja znam da ovo nije popularno reći, ali to je istinito kazivanje. To je istina. To je 

Reč Gospodnja, i takodje znak upozorenja da će Hrist doći u ovoj generaciji. On je 

rekao, „Oni koji vide da se to dogadja neće proći dok se te stvari ne ispune.” I On je 

rekao, „Nebo i zemlja će proći, ali Moje Reči neće proći.” To je upozorenje, bljesak 

crvenog svetla, pad zavese. Mi smo na kraju. 

   Mi vidimo znake Gospoda Isusa koji leči bolesne, podiže mrtve, izgoni zle duhove. 

Mi vidimo ljude kako postaju pomoću Svetoga Duha, postaju sveti. Mi vidimo 

promenjene živote. Mi vidimo velike znakove. Mi vidimo mistične znakove na nebu 

kao leteće tanjire. Pentagon - mnogi od njihovih ljudi to stavljaju na televiziju, pišu o 

tome, ne znaju šta da o tome misle. Sve vrste misterioznih znakova, Gospod Isus koji 

dolazi dole u formi Vatrenog Stuba, gde je uzeta Njegova slika i gde On živi medju 

nama, sve dokazuje da je On isti juče, danas i zauvek. 

   Mi vidimo da se sve ovo dogadja. Mi vidimo hladnoću crkve. Mi vidimo kako 

rastu denominacije. Mi vidimo smokvino drvo i svo ostalo drveće kako daje svoje 

pupoljke, Jevreji (smokvino drvo) se vraćaju u svoju domovinu. Mi vidimo 

Prezbiterijance, Metodiste, Baptiste, Luterance, Pentakostalce, i sve crkve kako daju 

svoje lišće, probudjenje. On je rekao, „Budite spremni, to je vreme.” Kada vidimo da 

se to dogadja, to je kada Bog propoveda da bi pozvao Svoje izabrane. Onda je On 

govorio o mnogim drugim znacima. „Kada vidite da žene postaju veoma lepe, kada 

vidite da sinovi Božiji uzimaju sebi žene i čine „ovo, to ili nešto drugo” (On je 

rekao) „znajte da je to vreme!” Tu ste vi! 

   Sada, postoji još nešto što sam zapisao. Sećate se Lotovih ćerki (da, mi se toga 

sećamo)! Dole u gradu Sodomi. Isus je rekao ovde u Luki 17, „Tako kao što bi u 

dane    Lotove:...” Sećate se tog čoveka koji je zloupotreblajvao žene na takav način, 

da konačno više prirodan način života, nije bio nešto što se želelo. I o, užasno je reći 

ovo sa podijuma, ali ako je to ikada bila Istina, to treba da ide sa ovoga mesta u 

javnost. I to je toliko loše danas da postoje desetine hiljada puta desetine hiljada njih. 

One su u porastu svuda: perverzija, Sodomiti. 

   Kao što je to bilo u tom danu, zato što prirodan način korišćenja ljudskog života da 



19 

 

sebe reprodukuje na zemlji je bio toliko maltretiran i eksploatisan, da želja za time 

brzo opada. Ja bih rekao da će u narednih deset ili petnaest godina to skoro biti 

prošlost, ako se uzme u obzir kako se te loše pojave sada umnožavaju. Imam nešto 

od Edgar Hoover - a o tome (Mislio sam da to imam ovde, ali nije tako), šta je on 

rekao o tome. 

   I sada, mi nalazimo tri stvari. O, moj! Judu u njegovoj povelikoj Knjizi (Ja to 

nazivam tako), u 7 - mom stihu - pročitajmo to. Želim da ovo pročitam, Juda, 7 - mi 

stih. Ovo je poslednja knjiga pre Knjige Otkrivenja. Ja sam to ovde zapisao, Juda, 

stih 7. Muškarac i žena koji raskidaju svoj bračni zavet, idući za neobičnim telom. 

Slušajte! 

    Kao što i Sodom i Gomor, i okolni njihovi gradovi, koji su se prokurvali onako  

kao i oni, i hodili za drugijem mesom,... (Vidite? O!) ... postaviše se za ugled i muče 

se u vječnom ognju:  (To je to, da budu kompletno potrošeni i ubijeni sa tim). 

   Ovde nedavno u Los Andjelosu sam bio napolju u kampu. Vozio sam putem i 

mlada dama, lepa devojka, veoma lepa, je išla putem. I pomislio sam, „Ona mora da 

ide na šou.” I na sebi je imala malu graničnu odeću upravo od prilike šest ili osam 

inča široku preko prednjeg dela njenog tela, malu resu široku tri ili četiri inča koja je 

visila, i gore visoko na njenom telu malo mesto - upravo toliko dovoljno da bi ste u 

svojoj pesnici mogli pritisnuti i zatvoriti njegov svaki detalj. - viseći preko nje ovako, 

sa kaoubojskim šeširom na sebi, i sa parom čizama sa kićankama. I ona je bila veoma 

privlačna. Mogao sam videti da bi svaki mladi momak zaškripao kočnicama i sve 

drugo da bi se zaustavio do njenog nivoa dok je hodala uvijajući se putem. 

   I pripremao sam se da krenem do mesta gde se nalazio kamp. I počeo sam da se 

okrećem okolo da bih se vratio nazad. Mislio sam da ću stati i reći, „Mlada damo, 

želim da razgovaram sa tobom u Ime našeg Gospoda Isusa Hrista. I ako si ti lepa 

nema sumnje u to - i ako imaš figuru, i verovatno bi želela da čuješ kako kočnice 

škripe; da li uvidjaš da će te taj duh koji te navodi da činiš to odvesti do djavoljeg 

pakla gde ćeš patiti tokom vekova koji dolaze? Da li uvidjaš da to lepo, malo i lepo 

formirano telo, i ti lepo postavljeni obrazi, i kosa, i tako dalje, i te crvene usne možda 

kroz šest meseci će crvi ulaziti i izlaziti iz tog lepo formiranog tela ovde napolju pod 

zemljom; i da će ta duša koja se nalazi unutar tog tela biti u djavoljim mukama?” 

   Onda me je nešto zaustavilo, kao da je Bog rekao, „Ako uradiš to, oni će te staviti u 

zatvor.” Vidite? Tu ste vi! Onda sam video kako Bili izlazi napolje i daje znak da je 

došlo vreme da se peva pesma  „Samo Veruj.” 

   O, moj! Kako ljudi mogu biti začarani takvim stavrima? To zato što oni ne poštuju 

Božiju Reč. 

   I druga stvar: propovednici iza podijuma koji su se udružili sa tim organizacijama, 

koji čitaju ovo i znaju to, njima je zabranjeno da kažu bilo šta protiv toga, zbog 

straha da će ukoliko to budu uradili rasterati svoju crkvu. Njihove crkve su 

zainteresovane za članstvo. Ali Bog gleda na nanovo rodjene svete Živoga Boga koji 

će sijati kao zvezde. Bože pomozi nam da budemo pošteni i da kažemo Istinu, ono 

što je Isus Hrist rekao. Ali takvo je vreme u kojem živimo. To je znak o kojem je Isus 

govorio da će se pojaviti, i mi to vidimo upravo ovde pred nama. 

   Pogledajte! Sada, u Judu 7 - mi stih ponovo, Sodoma i Gomora, O, moj, kakva 
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užasna stvar! Razvedeni od svojih žena i idu za drugim telom. Čovek koji je oženjen 

sa svojom ženom, njih dvoje više nisu dvoje, oni su tada jedno. I čovek koji će ići za 

drugom ženom, on automatski odvaja sebe od svoje žene. I žena koja ide za drugim 

čovekom, ona je tada za svoga muža mrtva. Ona je odbacila svoje vlastito telo; ona je 

odsečena od njega. To je tačno. Na dan suda oni će morati da odgovaraju za to. 

   Ali danas oni ne žele da čuju Poruku na takav način. Ljudi ne žele da je slušaju, 

kao što ih uši svrbe. Tačno onako kako mi je Sveti Duh rekao onoga dana kada sam 

položio taj kamen temeljac tamo. On je rekao da sam trebao da „propovedam Božiju 

Reč, da budem blagovremen, van sezone; jer doći će vreme  kada oni neće podnosti 

zvučne doktrine; već će sebi tražiti učitelje po vlastitim požudama, imajući svrbljive 

uši, i okrenuće se od Istine ka pričama.” On je rekao, „Propovijedaj riječ,nastoj u 

dobro vrijeme i u nevrijeme,pokaraj,zaprijeti,umoli se sa svakim snošenjem i 

učenjem,jer će doći vrijeme kad zdrave nauke neće slušati, nego će po svoijem 

željama nakupiti sebi učitelje,kao šo ih uši svrbe.I odvratiće uši od istine, i krenuće 

se ka gatalicama.” I kada me je vizija napustila - kada sam stao pravo tamo kod 7 - 

me ulice kao mladić od devetnaest godina - Božiji glas mi je progovorio u sobi; i On 

je rekao, „II Timoteju 4.” To je tačno tako došlo. 

   Jer će doći vreme kad zdrave nauke neće slušati. Pentakostalci žele nešto što će ih 

tapšati po ramenu i dopustiti im da žive onako kako to žele, i dopustiti im da sviraju 

klavir sa četrdeset udaraca u dirke u sekundi, i da skaču gore i dole i da plešu, i žene 

deluju onako kako im se svidja, i isto tako i muškarci. Prezbiterijanci, Metodisti, 

Luteranci, i Baptisti, ima mnogo iskrenih osoba u svim tim organizacijama. To je 

sasvim tačno. Ali ti sistemi su ih toliko vezali, dotle da misle dokle god pripadaju toj 

crkvi i dok su njihova imena u knjizi članstva te crkve, da su oni odredjeni za nebo. 

Vaše ime u knjizi ovde na zemlji neće značiti toliko (brat Branham pucka prstima) 

Bogu. Vaše ime treba da bude zapisano u Jagnjetovu  Knjigu Života prolivenom 

Krvlju Isusa Hrista, vaši gresi su tada oprošteni. To je tačno! 

   Ali oni žele tu vrstu. To je vrsta pastira kojeg oni žele. Oni ne žele bilo šta drugo. I 

kada je Bog u ovim poslednjim danima potresao pred njima svaki Božanski dar koji 

je preporučen u Bibliji, svaki dar koji je Isus Hristos obećao, i svaki znak poslednjeg 

vremena - sve što je obećano u ovoj Bibliji, koliko ja sam mogu videti, je već 

potreseno pred nacijom - ipak ta nacija naginje ka paklu koliko god može snažnije. 

Recite im to, i oni će i dalje nastaviti da rade isto. 

   Dopustite mi upravo da ovde dodjem do još nekoliko Biblijskih tekstova pre nego 

što završim. U redu. O, oni su odredjeni za večno uništenje, to je ono što Biblija kaže 

za njih. 

   Nacija leži u ovoj istoj društvenoj truleži; nacija leži u tome večeras. Vi znate to! 

To nije šala. To nije glasina; to je Istina: Prva Mojsijeva 6 : 12. Sva tela su bila trula; 

čovek je hodao svojim vlastitim putem, svojim vlastitim načinom razmišljanja, 

ignorišući Božiji zakon. Tako čovek čini i danas. Čovek ne želi da čuje Božiju Reč. 

Ljudi ne žele da čuju tu reč; oni žele da hodaju svojim vlastitim putevima. 

   Izabela je odbila da sluša Gospodnju Reč. Ona nije želela da nazove tog osornog  

starog propovednika, Iliju, svojim pastirem; Ali on je svakako bio njen pastir. To je 

tačno! Bog ga je poslao, i on je glasno obajvio svoju poruku, i ako je bio 
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neobrazovan. Oni nisu znali odakle je on došao ili gde je išao. On je došao na scenu 

sa Reči Gospodnjom. On je poslao Njegovu poruku, i on je propovedao i osudio 

tamo sve što se nazivalo grehom. I tog momenta je Jezebela začarala ljude silom 

njenih vračarskih moći, dok cela nacija nije postala trula, i Ilija je sam ustao tamo na 

palnini. Bog je rekao, „Ilija, nemoj tako misliti! Ja iamam tamo dole sedam hiljada 

njih koji su još pošteni u svom srcu.” To je njegov drugi potez, i jedan treći je otišao 

nazad za njih. 

   Ali upamtite, Bog je bio milostiv. I Ilijina poruka je osudila tu nevernu genaraciju. 

Noina poruka je osudila njegovu generaciju i donela sud na one koji su odbili da je 

čuju i oslobodjenje onima koji su je poverovali. I kao što je bilo u danima Noa, tako 

će biti pri dolasku Sina čovečijeg (Prva Mojsijeva 6, ignorišući Božije zakone). Oni 

kažu, „Božiji zakoni?” 

   Božija Reč kaže danas u Bibliji - Sada slušajte, ja ovo ne kažem nekoj odredjenoj 

osobi; Ja sam samo odgovoran, kao vaš brat, za to što vam govorim celu Istinu. Kao 

što je Pavle rekao pre nego što je otišao, „Jer ne izostavih da pokažem volju Božiju.” 

   Sada, Biblija kaže da žene danas ne treba da seku svoju kosu. Ja ne marim koliko 

propovednika kaže da je u redu kada žene seku kosu; to nije u redu! Ja ne marim 

koliko propovednika stoji za to, Biblija još uvek kaže da to nije u redu! Sramota je da 

žena to čini. Ali one u svakom slučaju nastavljaju da čine tako. Šta one rade? U 

njihovim umovima, čine sebe lepima. One misle da je to lepo. 

   Božija Reč je upozorava da ne čini tako nešto. Ona neće obući odoru, pantalone, ili 

nešto što pripada muškarcu.  

   Ali ona upravo nastavlja da ide na isti način. Pokušajte da je zaustavite. Kažu, „što 

onda vičeš brate Branhame? Što onda nastavljaš to da radiš? Zašto, ljudi kao što si ti 

bi bili bolji ako bi ti” - „Ja ne marim za to. Ja ne marim šta ljudi misle, sada; nemojte 

me pogrešno shavtiti. Ali ja sam zainteresovan za ono što Bog misli, i ovo je 

Njegova Reč!” 

   Da, vi joj kažete da nije u redu činiti to, i ona će upravo nastaviti i ipak će to raditi. 

Vidite? Zašto? Žene u Hrišćanstvu rade te stvari, i izgleda da crkva uopšte ne mari 

zbog toga. Zašto je to tako? Sinovi Božiji su pali na požudi za ženskim telom i 

krvlju, i porekli su samog Boga i Krv koja ih je otkupila u cilju da ih odvoji od tih 

prljavih stvari. Amen! To je Istina! Tako pomozi mi Bože, to je Istina! 

   Pokušajte da je zaustavite. Zar mislite da je Nojevo propovedanje bilo neka  

prepreka? Ne gospodine! Ali šta je to? To je glas, glas. I kada mi svi budemo pozvani 

na sud, sama Poruka koju ja propovedam večeras će me sresti baš tamo, reč po reč. I 

onda šta ćete vi uraditi? To je bljesak crvenog svetla. 

   To je vreme biko- glavosti medju ženama. Mi smo ovde upravo da uspostavimo 

ovo zato što se radi o ženama. I vi se čudite zašto ja uvek vičem zbog ovoga. Sada, ja 

ću imati mnogo Biblijskih citata bačenih ovde pre nego što završim i da vam 

pokažem zašto. I to je razlog što ja treba da ostanem istinit ovoj Božijoj Reči, i zašto 

svaki Božiji sluga treba da ostane istinit Božijoj Reči. Vi morate ostati istiniti, zato 

što tu negde treba da bude glas koji uzvikuje protiv toga. Ja ne marim šta ostali rade, 

vi niste odgvorni za njih; vi odgovarate kao jedna individua. Vi ne odgovarate kao 

Metodista; vi ne odgovarate kao Baptista ili Pentakostalac; vi odgovarate kao 
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individua Bogu za vaš vlastiti život. 

   I mi vidimo ove znake, i oni ipak nastavljaju da rade to. Recite joj da to ne valja; 

vidite šta ona kaže. Bikoglava! To je upravo ono što je Eva uradila. Eva je znala 

bolje, nego da to uradi, zar ne? Ona je imala Božiju Reč. On je rekao, „Jer u koji dan 

okusiš s njega, umrijećeš.” Dakle, zašto je ona to uradila? Ona je želela svoj vlastiti 

put. I zašto će žene seći svoju kosu? Zašto će žene nositi tu odeću, i Biblija kaže da je 

to upravo tačno ono što će oni činiti? I ustvari koju oni čine, svi oni su osudjeni! 

Tačno! Ali zašto ona to čini? Ona to radi sama od sebe. Da, gospodine! Ona će imati 

svoj vlastit put. I crkva ne kaže ništa u vezi toga. I crkva treba da bude Nevesta Isusa 

Hrista, i ipak ne kaže ništa protiv toga. 

   Recite jednom od njih nešto u vezi toga, znate šta će reći? Kao što bi se reklo, 

„Neće stara Biblija stati na moj put da ne bih napravio malo šale.” Tamo baš tačno! 

Ako im kažete da je to zapisano u Bibliji, o, oni možda neće reći te reči, ali to je ono 

što oni izražavaju. Jeste li ikada čuli staru izreku, „Dela govore glasnije od reči?” 

Dakle onda, zar nije tako? Dela govore glasnije od reči. Nije važno šta vi govorite, 

vaš glas govori toliko glasno tako da oni ne mogu čuti vaše svedočanstvo. Kao što 

sam rekao ovoga jutra, samo skočite toliko visoko koliko živite. Vidite? Vaša dela 

govore glasnije od vaših reči. I vi biste takodje mogli izaći napolje i reći to, zato što, 

nije važno šta je to, vaša dela govore šta ste vi. Ako govorite nešto drugačije od 

onoga što zaista jeste, to je onda hipokrizija. Isus je rekao: „Vi licemeri, kako možete 

govoriti dobre stvari, kada usta govore ono što je u srcu?” Vidite, oni su govorili 

nešto što nisu mislili. I žene deluju tako da bi se moglo reći, (o, moj)! „Ja sam 

odredjena zato da imam šalu.” 

   Šta se dogodilo? Drugo mesto u Bibliji govori o tome. Van braka ide zakletva 

„pokori se”. Pokori se? I ako bi žena trebala da bude ona koja održava dom, čedna, 

ona koja čini dobra dela, ona vam se smeje u lice i ide u fabriku u nečiju kancelariju. 

„Moj muž” O, ja sumnjam to. 

   I sa ovim silama danas - velika je sramota staviti ženu da bude policajac. Zar to nije 

znak razvrata za taj grad! Mnogi ljudi nisu zaposleni a oni stavaljaju te žene da rade 

te poslove, kada Biblija kaže, ona treba da bude kod kuće i da bude čedna domaćica 

koja će se brinuti o kući! Ali ona vodi knjige svih gazda. Vi bi ste trebali da je vidite  

Ja ne govorim o dobrim ženama, sada. Ja ovo ne bacam vama ženama koje ste zaista 

pobožne žene. Bog neka vas blagoslovi! To je na traci ili na bilo čemu drugom. Ali ja 

ovo kažem da kada pronadjete jednu koja je u redu, naćićete petnaest stotina njih 

koje nisu u redu. One neće slušati ni jednu Reč. „Držite vašu Bibliju, propovedajte je 

sebi. Mi ne želimo da slušamo to.” 

   Pokoriti se? O! Ona bi mogla reći ovo: „Pričajte vi vaše Biblijske priče nekom 

drugom. Čuvajte vašeg Boga za nekog drugog i ostavite me na miru. Zašto vi 

uzvikujete na mene? Ja nikada od vas nisam tražila da mi govorite te stvari.”Znam, 

ali Bog je to tražio. Vidite? Tako je to sve. 

   Tako oni još uvek zagadjuju put. Baš kao što su oni činili prema onome što je 

Gospod rekao, kao što su radili u te dane, isto to rade i danas, upravo isto. To se nije 

izmenilo; to se ne menja; to se neće promeniti. 

   Maloletnička delikvencija pridobija decu; zatvor dobija deo za žene i deo za 
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individua Bogu za vaš vlastiti život. 
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muškarce; i pakao uzima celu stvar. To je sasvim tačno. Sve njih guta vatra. I izgleda 

da propovedanje prelazi preko njihovih glava ne dopirući do njih. Oni to uopšte ne 

slušaju. Oni imaju svoje vlastite puteve. Vi im možete reći Biblija kaže ovo; oni 

kažu, „Samo ti drži tvoju Bibliju. Mi ćemo nastaviti sa našim zabavama.” 

   Mogu čuti neke od vas sestara sada - možda ne one koje su upravo prisutne - kako 

kažu, „Ko ja, da se pokorim svom mužu? Hu, ja sam ga naterala da se on pokorava 

meni.” Ali to je mesto gde vi grešite. „Da ostanem kod kuće, čedna? Ja ne marim za 

to šta Biblija kaže o tome, ostavite me na miru.” Slušaj, sestro, to nije bilo tako 

unazad u mračnim dobima, to je glas današnjice. To se uopšte nikada nije dogadjalo 

u tolikoj meri tamo u predpotopskom svetu kao što se to dogadja danas. To je još 

uvek ista stvar. 

   Dakle, to nije ništa više nego reći da vi živite u svinjskom toru. Bogu ni malo ne 

znači to gde vi živite. Vi ste ono što ste u svom srcu. To je tačno. I ja ne mislim, 

sestro, da ste vi toliko moderni, da ste vi jedna od ovih modernih žena, kao što vi 

želite da kažete danas; vi ste prema Bibliji iz davnih vremena u prošlosti, iz mračnih 

doba, iz predpostopskog doba, iz vremena Noa; to je kada su oni činili istu stvar. Na 

kraju krajeva vi niste toliko moderni, zar ne? Vidite? Tako su oni radili u 

predpotopskom svetu. Vidite? I tako oni rade danas; tako to mora ponovo biti mračno 

doba, tamo nazad u davnu prošlost. 

   I vi muškarci koji dozvoljavate svojim ženama da rade tako, vi više niste Božiji 

sinovi. Ne, to je kao da ste pali u Sodomu (to je tačno)! Dopustili ste ženama da vam 

budu šefovi. O, moj! 

    Ne mogu sebi dozvoliti da kažem ovo večeras. Bolje je da ovaj deo zaobidjem. U 

redu. Ovo je zaista užasno. 

   Ali sve dolazi u ovo doba u koje mi gledamo. Da li vidite upaljeno crveno svetlo, 

kako blješti? 

                           

            Truba Gospodnja će zatrubiti, 

   više neće biti vremena, 

                 Pojaviće se jutro, večno, svetlo 

i lepo. 

                           Onda će se skupiti Njegovi izabranici  

                                 (iz prašine zemaljske) u njihovom domu 

                        koji je iznad neba ... (O, kakav će 

               to biti dan! U redu. O, da!) 

 

   Idu nazad u Sodomu. Ne brinite, tu je A - bomba koja čeka da sve to očisti (to je 

tačno), da očisti ceo svet. Ona će to uraditi. I onda će svet ponovo biti obnovljen, 

kako smo to videli pod šestim pečatom, za otkupljenu grupu ljudi koji su prihvatili 

Gospoda Isusa, koji su postali Hrišćani, koji su prodali svoje brige i svoju modu 

ovoga sveta, i koji su prišli Isusu Hristu, gledajući u Njega Samog u Njegovom 

poniznom, jednostavnom programu za svakog pojedinca da dodje i da veruje u Njega 

i da primi Večni Život. I ako vi kažete da imate Večni Život i ne slažete se sa ovom 

Biblijom, vaš Večni Život nije Večni Život koji daje Bog. Vi ste prevareni smrću i vi 
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niste od Života. To je tačno. 

   O, bojte se Boga i držite Njegovu Reč, jer ovo je puna zapovest. Crvena svetla 

blješte, i vreme je na dohvat ruke. „Kao što je bilo u danima Noa...” Vidite, oni su 

uzeli legitimnu stvar i izvrnuli je. Oni su uzeli jedenje, oni su uzeli pijenje, i uzeli su 

izgradnju, i uzeli sve te druge stvari, i izvrnuli ih. Sada, Isus očekuje od nas da 

izgradimo dom. Vidite? Ali samo pogledajte šta se dogodilo u tome. Jedenje, On 

očekuje da jedemo; to je tačno. Ali pogledajte šta se dogodilo u tome. Pijenje, mi 

očekujemo da pijemo naše vode ili bilo šta što treba da pijemo; ali umesto toga oni su 

uzeli pića, i liker, i sve ostalo; koktele, uvodeći svoje žene u to. Vidite? 

   I šta sa porastom populacije onako kako je to bilo u danima Noa? Šta je sa 

ženskom lepotom koja se neprekidno povećava, sve više i više? Vidite? Crveno 

svetlo! Šta je sa vremenom kada će doći, gde će žene da budu onakve kakve su, 

nagle, neumerene, i sve ostalo. Niko im ne sme ništa reći. Propovedajte im Božiju 

Reč, i one će opet nastaviti da rade po svome. Vidite? Šta će se dogoditi? Baš tačno 

onako kako je bilo u danima Noa: jednog dana će se vrata milosti zatvoriti. Onda, 

Biblija kaže, Svetilište postaje čadjavo. To znači da je Posrednik otišao iz njega. I 

dokle god se Jagnje tamo nalazi  kao što sam rekao ovoga jutra, ili negde gde sam 

propovedao dokle god je Jagnje tamo da čini posredništvo, tamo je još milost. Ali 

kakvo uverenje mi imamo kada vidimo da je voz već na koloseku, kada vidimo 

približavanje Gospoda, blještanje svetla? 

   Kako bih ja mogao govoriti o drugačijim stvarima znajući šta je On obećao da će 

uraditi ovde u poslednjim danima? I mi to vidimo upravo pred nama. I onda mi 

vidimo, na ovom predmetu večeras, drugo crveno svetlo kako blješti, o izmotavanju i 

ostalim stvarima koje su prisutne kod naših žena, način na koji one deluju. Mi vidimo 

da svaki miljokaz, sve, svaku iglu, svaki kompas, pokazuje pravo na Njegov dolazak. 

   Mi smo na kraju. Nema ničega za čega znam da će se dogoditi, osim za dolazak 

Gospodnji. I onda, moj dragi prijatelju koji se nalaziš van Hrista, šta misliš o ovome? 

Pošteni prijatelju, želim da ti postavim jednostavno pitanje, da li ti upravo počivaš na 

nekoj maloj senzaciji koju si imao, ili, možda, nešto što si imao? Možda si jednom 

bio srećan i plesao preko celog mesta gde si bio, kao mnogi sveti ljudi i 

Pentakostalci, i Nazareni, i Sveti Hodočasnici? Oni veruju, ako postanu dovoljno 

srećni da počnu da plešu, da je to to. I onda sečete svoju kosu i nosite šorceve? Hoće 

li vas Sveti Duh navesti da to uradite kada On to osudjuje u Svojoj Bibliji? 

   Šta sa vama koji kažete, „Dakle ja pripadam crkvi. Ja sam Pentakostalac; Ja sam 

Metodista (ili bilo ko da sam); Ja sam član. Moja majka je član crkvenoog odbora. Ja 

sam član crkvenog odbora.” I sam duh koji je na vama vas navodi da činite stvari 

koje ova Biblija osudjuje. Vi kažete, „Govorio sam u jezicima, brate Branhame.” 

Sada, nemojte se u to uzdati. „Govorio sam u jezicima, i to je znak posedovanja 

Svetoga Duha.” Ako je vaš život suprotan, ako vi još uvek možete seći svoju kosu, 

ako vi još uvek možete činiti te stvari koje Biblija zabranjuje, vi možete govoriti u 

jezicima ceo dan i noć, a da sa Bogom nemate ničega zajedničkog. Drvo se poznaje 

po svojim plodovima. 

   Postajem star. Ja to znam. Svaki dan dobijam novi bol i tegobu. Svaki od nas koji 

smo stari to imamo. Vi takodje možete reći istinu. Pomislio sam, „Bože, nemoj 
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dopustiti ” Jedna od najmizernijih stvari je videti čoveka ili ženu koji nikada nisu 

prihvatili Hrista i samo su jedan stari konzervativni crkveni član, lošiji od samog 

sotone, i videti ga tamo napolju kako se zanosi za nečim. „Ja sam pomislio o Bože,ne 

dopusti nikada”. To je najužasnija kruna kojom sotona može krunisati vaš život. 

Gundjava stara žena od prilike šezdeset godina ili sedamdeset godina stara sa šeširom 

koji joj visi dole u njenim rukama, sa borama preko celog njenog lica, i sa kosom 

koja joj je odsečena kratko i ofarbana sa četiri ili pet raznih boja, kočoperivši se u 

malom šorcu! Ako to nije krunisanje sotone, ja to nikada nisam video. Ili neki stari 

čovek koji se zanosi za nečim! 

   O, Bože, daj mi milosti da se nikada ne žalim. I želim svoj život, Gospode, i taj od 

mog naroda - Bože, daruj to, da naš život bude krunisan, nije važno ako mi patimo, 

bilo šta da se dogadja, koliko god se njih okreće protiv mene. Ja znam ovu jednu 

stvar, u mom životu kako postajem stariji, moji prijatelji, struja iza mene će uskoro 

da istekne napolje, postajući sve uži i uži kad idem dole putem. I znam jednu stvar, to 

će se dogoditi za kratko vreme kada nikoga ne bude da dodje do mene i da me pita za 

savet. Oni koji su me poznavali u danima moje mladosti neće biti živi, ako sam ja još 

živ. Mojih prijatelja će biti sve manje i manje kako budem stario. 

   I znam da ću jednoga dana morati da umrem. Nadam se da Bog nikada neće 

dopustiti sotoni da me kruniše kao jednog starog čoveka koji se za nečim zanosi, 

jednog indiferentnog čoveka, i moju ženu kao jednu staru, staru grdljivu ženu, ili 

vašu ženu, ili vas koji ste takvi. Molim se, brate, da naši životi budu krunisani 

plodovima Duha: ljubavlju, radošću, dugotrpljenjem, blagošću, strpljenjem, istinom, 

verom u Svetog Duha. 

  Moj život se postepeno troši. Pre od prilike trideset i pet godina stajao sam ovde za 

propovedaonicom kao mali dečak. Večeras sam star i sed, ćelav, sa spuštenim 

ramenima. Ja sam oronuo. Moj život se bliži kraju, i dok hodam moji koraci postaju 

britki. Dok se krećem dole u pravcu vetra, mojih prijatelja je sve manje. I za trenutak 

to će doći do mesta, možda, da neću više uživati u pesmama u kojima sam nekada 

uživao. I možda moja deca treba da kažu, „Nemojte da dovodite dedu u stanje 

nervoze.” Može da dodje do toga ukoliko budem poduže živeo. 

   Bivam tako slab da ne mogu da ustanem sa svoje stolice. Onda će jednog jutra 

magla doći u sobu. I ja ću toj smrti iza granice jednom mahnuti,dok me ne uzme. On 

me samo može uzeti za ruku i povesti me preko do mog Učitelja. Ona nije moj ropski 

gonič. Ja nisam njen rob; ona je moj rob. Hristos je pobedio smrt za mene. Postoji 

samo jedna stvar koju ona može uraditi, i to je da me privuče u prisustvo mog 

Tvorca, kada ovaj zemaljski šator bude razoren. 

   Onoga trenutka kada majka bude spremna da dobije bebu, pazite - ja ne marim 

koliko je ona bila okrutna i koliko je bila zla - upravo nekoliko trenutaka pre nego što 

se beba rodi majka postaje nežna. Zašto je to tako? Kada ti mali mišići u toj materici 

počinju ovako da se grče i da skaču, postoji nebesko telo koje čeka na to. I kada to 

dodje od majke, doktora, ili babice, bilo ko da je to, mora da podigne to dete i da ga 

prodrma, i da ga pljesne po guzi, da ga malo potrese, ili nešto tako. I onda to dete 

prima dah života. Postoji mali andjeoski duh koji ulazi u to dete, dah života; i to dete 

postaje duša živa. I kada mi imamo Hrista u našem srcu, i Hrist postaje stvaran u 
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našem srcu, to je mala beba. 

   „Ako ovaj zemaljski šator bude razoren...” Na završetku ću reći ovo. Isus je rekao u 

Jovanu 14, „Neka se ne uzbudjuje vaše srce; ako verujete u Boga, verujte u Mene; jer 

u domu Mog Oca ima mnogo stanova. Otići ću da vam pripremim mesto, da tamo 

gde sam ja, budete i vi takodje.” On želi da mi takodje budemo sa Njim. 

   Onda ja znam, kada ovo malo dete počne da plače, nastao je novi život. Kada svi 

drugi životi iščeznu, svi smrtni životi i sve ostalo kada ode, onda će biti potrebno 

nešto da me šokira. I to zahteva smrt. Smrt vam daje šok kada vas pogodi ali to 

prouzrokuje samo to da budete nanovo rodjeni preko u Kraljevstvu na drugoj strani, 

gde nema bolesti, nema žalosti, nema starosti, ničega. Bože pomozi nam! 

   Kako, prijatelju, kako i kada možete odbiti nešto tako, videći da nema nade u svetu 

koji je van Isusa Hrista. 

                                   Crvena svetla blješte! 

                                   Nacije se lome; Izrael se budi; 

                                   Znaci koje je Biblija predskazala  

                                   (žene seku svoju kosu, nose šorčeve. 

                                   Crveno svetlo je upaljeno. Vidite)? 

                                   Dani pagana su odbrojani, opterećeni  

                                   stravom. 

 

                                   Dan otkupljenja je blizu; 

                                   Ljudska srca se gase od straha; 

                                   Budite ispunjeni Duhom; 

                                   Imajte svoje lampe doterane i čiste; 

 Pogledajte gore, vaše otkupljenje je blizu. 

 

Ja ga ljubim. Ja želim da ga volite. I dok poginjemo svoje glave samo za trenutak u 

reči molitve pri završetku službe, crvena svetla blješte; signal je upaljen; dolazak 

Gospoda je na dohvat ruke. On govori naciji; On govori narodu; On govori kroz 

znake i čudesa. Dok smo uzeli u razmatranje Sodomu i pokazali kako je Andjeo 

došao Abrahamu, znaci koje je On prikazao upravo padaju u vatru, mi smo to videli. 

   On je rekao, „U danima Lota oni su gradili; oni su prodavali.” Pogledajte u to 

danas. I kao u danima Noa, žene postaju lepe, sinovi Božiji padaju, ljudsko telo se 

proslavlja u formi žena, i sve te stvari o kojima smo večeras govorili se dešavaju. 

Svetlo blješti; dolazak Gospoda je na dohvat ruke. Jeste li još uvek samo crkveni 

član? Jeste li sigurni, moj prijatelju? Kako znate da ćete preživeti noć? Pogledajte u 

brata Veja koji stoji ovde ovoga jutra, upravo se okrećući na mestu za momenat, da 

bi se rukovao sa nekim, pao je mrtav pravo na svojoj stazi. Može se dogoditi da Bog 

ne bude toliko milostivan prema vama i da vam ne da drugu priliku. Vi ne znate kog 

minuta će to srce otkucati svoj poslednji otkucaj. Razmislite o tome! 

   Dolazak Hrista se oglašava kao znak u vidu bljeska. Pogledajte u njih. Vidite da li 

je ono što sam vam večeras govorio istina. To možda neće biti veoma popularno, ali 

to je Istina. To je ono što je Bog rekao, i ovde smo mi. 

   Žene ne žele da ostanu kod kuće. One ne žele da brinu o svojoj porodici. One 
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upravo iznajme ženu koja će im čuvati decu, i idu negde napolje na parti. Maloletni 

delikventi, svašta se dešava. One seku svoju kosu, nose šorceve, šminkaju se. Žene 

postaju sve lepše i lepše. Ljudi, sinovi Božiji, padaju u zamku koju koristi sotona, baš 

kao što je Isus rekao. To mora da bude tako. On je rekao da će to biti tamo, i ovde je 

to. On je rekao, „Kada se ove stvari dogode, ova generacija neće proći (i to je 

četrdeset godina) dok se ovo ne ispuni.” Razmislite o tome! 

   Jeste li vi još uvek samo crkveni član? Jeste li počinili neko loše delo? Preispitajte 

svoj život tokom noći, muškarci, žene. Pogledajte u sebe, pogledajte u svoje vlastite 

greške. Šta je sa vašim sadašnjim stanjem , ako bi Hristos bio tu na zemlji 

propovedajući ovo, da li bi ste vi rekli? „Da je On bio, i ako bih ga ja čuo kako 

propoveda to, ja bih se pokajao.” Ako bi ste vi to uradili, ovo je Njegova Reč 

večeras, i vi ćete to uraditi sada. 

   Ako ste bez Boga i znate - „O,” vi kažete, „Ja pripadam crkvi; Ja sam govorio u 

jezicima.” Mi to polažemo u stranu. Pogledajte u sebe. Istražite sada svoj život 

pomoću Božije Reči. Jeste li vi ta osoba koja bi mogla da ode i da kaže, „Ja ne marim 

šta Biblija kaže, brate Branhame, ja mislim da vi niste u pravu.” „Nisam ja taj koji 

nije u pravu. Ako tu ima nečega što nije u redu u vezi toga, to je onda Božija Reč.” 

Onda vi još niste upoznali Boga, i vi ste sada sigurni da ukoliko bi Isus došao u ovom 

času vi bi ste trebali da budete spremni da idete. Zašto bi ste vi dangubili kada vidite 

da je smrt toliko blizu, kada vidite da je kraj toliko blizu. 

   Ako ovde ima bilo koga (vaše glave su sada pognute) ko želi da se njega setimo u 

molitvi dok završavamo, hoćete li samo podići svoju ruku i reći, „Brate Branhame, 

moli se za mene!” Bog neka te blagoslovi, sestro; Bog neka te blagoslovi, brate, 

sestro. O, upravo širom zgrade. To je to. 

   Uzmimo upravo malo inventara sada. Vi sestro sada, sa svom dobrom verom i 

nadom, samo razmislite o ovome. Da li sam se ja zaista pokorio Bogu? Zaista, gde je 

moja želja? „Brate Branhame, ja još uvek činim te stvari. Ja se osećam dobro; Ja se 

osećam srećnim.” Da li znate, da se upravo i pagani osećaju tako srećnim? Da li 

znate, pijan čovek je upravo isto toliko srećan kao što ste vi srećni, pod uticajem 

alkohola. I ako ste vi srećni pod dejstvom nečega što je suprotno Božijoj Reči, to je 

od djavola. Ako vi kažete, „Ja sam zadovoljan u svojoj crkvi,” i vi slušate Božiju Reč 

koja je propovedana i ne pokoravate joj se, onda ste vi pod inspraciojm koja dolazi 

od nečega što je loše, nije važno kakva je vaša inspiracija. Video sam mnoge kako 

viču i skaču, i uzvikuju, i sve ostalo, i piju krv iz ljudske lobanje, i prizivaju djavola 

(to je tačno)! Upravo su toliko srećni kao što ste to vi ikada mogli biti. Paganizam 

upravo proizvodi isto toliko psihologije kao bilo šta drugo. (Fizičko srce koje menja 

celu šminku, menja osobu u novo stvorenje. Zaista dobro razmislite o tome). 

   Pogledajte u sebe. Samo zamislite manjega ispred vas; vi gledate u sebe. „Jesam li 

ja pošten? Jesam li ja iskren? Da li ja zaista, u svom srcu služim Gospodu?” Recite, 

„Ja mu služim.” 

   Pogledajte u vas žene sa kratko ošišanom kosom, koje nosite šorceve! Pogledajte u 

vas koji činite te stvari! Pogledajte u vas ljude koji dopuštate svojim ženama da čine 

takve stvari! Vi treba da kažete, „Jesam li ja sin Božiji, ili sam Sodomit?” 

   I vi žene treba da kažete, „Jesam li ja zaista moderna žena, ili sam nešto 
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predpotopsko za što je Isus rekao da će ponovo biti ovde u poslednjim danima?” 

Razmislite dobro. o tome. Pogledajte u sebe i vidite. Vaše vlastito biće izražava ono 

što vi jeste. I ako niste ispravni, hoćete li biti dovoljno pošteni da upravo (budite 

pošteni, sada)! Podignete vašu ruku i da kažete, „Hriste, ja ne držim svoju ruku gore 

za brata Branhama ili radi neke druge osobe već radi Tebe. Ali ja grešim. Oprosti mi! 

Brat Branham je obećao da će se moliti za mene. Sada ću podići svoju ruku i reći, 

„Isuse imaj milosti prema meni večeras. Spasi me radi Hrista; Ne želim da budem 

izgubljen. Ceo ovaj život koji si mi ti dao, bila bi najužasnija stvar ako bih ga 

odbacio, kada večeras imam ovu zlatnu priliku da zaista svojim očima vidim da 

crvena svetla svetle na sve strane radi dolaska Gospodnjeg.” „On je obećao da će 

pokazati ove znake, i da će lečiti bolesne, i da će podizati mrtve, i da će izgoniti 

djavole. Postojaće grupa, upravo nekoliko ljudi, upravo manjina na čiji račun će se 

svet šaliti i davaće im loša imena i tako dalje. 

   I oni će nas nazivati pogrdnim imenima; oni treba da Istinu nazovu pogrdnim 

imenima. Isus je rekao, „Ko god govori nešto loše protiv Sina čovečijeg, biće mu to 

oprošteno,” kada je činio istu stvar koju ste videli da je učinjena. On je rekao, „Ali ko 

god kaže nešto protiv Duha Svetoga kada On dodje da čini iste stvari, neće mu 

nikada biti oprošteno na ovom svetu.” Vidite, oni treba to da rade. Mora postojati 

takva Poruka da bi prouzrokovala da se ljudi sa njom ismejavaju, da bi se pokazala 

Božija pravda da bi osudila ceo svet i uništila ga. 

   Dok postoji milost i dok neko stoji u prolazu, Isus Hristos, i jedna otvorena vrata 

večeras, zar ga nećeš primiti, moj prijatelju? 

   Sada, uobičajeno je to „Dodjite do oltara.” To je u redu; Ja nemam ništa protiv 

toga. Ali Biblija kaže, „Svi koji su poverovali bili su kršteni.” Podredite svoj život 

Isusu Hristu iz sveg svog srca upravo tamo gde sedite, upravo tamo gde vam je On 

govorio kada ste podigli svoju ruku. 

   Ovaj isti Bog bi mogao vratiti ovog čoveka u život, koji je ležao ovde mrtav upravo 

predamnom ovoga jutra, koji je tako uradio da bi potvrdio da vam govorim Istinu. Ko 

može podići mrtvog osim Boga? To je tačno! Tako to nije vaš mali oronuli pastor 

ovde, Hristos je taj koji vas voli. I on večeras govori vama: „Čuli ste Istinu, videli ste 

Istinu. To je iz Moje Reči. Vi ste videli da moja Reč poziva čoveka nazad u život. Vi 

znate da Moja Reč predskazuje stvari. Vi ste videli da se to dogadja baš tačno tokom 

svih ovih godina bez i jedne greške.” 

   Sada, šta ćete uraditi sa Isusom dok crveno svetlo blješti. Zašto ne uradite ovo, ne 

bacite dole tu staru kesu kikirikija? Zašto ne bacite dole taj stari  magazin „Istinita 

Priča,” i te stare bezvredne stvari kroz koje svaki dan provlačite svoju dušu? Zašto ne 

odstranite taj televizor u ćošak i okrenete ga na suprotnu stranu, ako vas on udaljava 

od crkve? Zašto ne odstranite svaki teret koji vas tako lako opseda? Zašto ne 

usmerite svoje srce Hristu i ne kažete, „Hriste, večeras sam završio sa stvarima sveta. 

Ja se pripremam. Vidim da ti dolaziš. Podižem Kofer, Božiju Bibliju, koji je 

napunjen Večnim Životom, i od sada ću živeti od Ovoga.” Zar nećete to uraditi dok 

se molimo? 

   Naš nebeski Oče - ne misleći da budem grub, ni na koji način, Gospode, već je 

poruka usmerena na vreme, ne na neku individuu, ne na neku odredjenu osobu; već 
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je usmerena na vreme. To je vreme kada izgleda da me Sveti Duh pritišće da uzmem 

ovo. Mnogo, mnogo puta preko ove propovedaonice smo pokazali Lotove dane, dane 

Sodome, dane o kojima je Isus govorio, znake vremena, dolazak Gospodnji na 

mnogo načina. I onda, posle svega toga, toliko sam žestoko govorio protiv žena 

ovoga vremena i žena širom ove zemlje. Onda, Oče, mislio sam da bi to bio Sveti 

Duh koji mi govori da bih ljudima trebao da kažem zašto sam uradio ovo. To je zato 

što je Tvoja nadahnuta Reč toliko istražila moje srce, dok ja upravo nisam mogao da 

ostanem miran. 

   U zgradi se podiglo nekih pedest ili sedamdeset ruku, Oče, na gruboj, Reči 

Gospodnjoj koja reče: ali Ona im je donesena da bi im dala do znanja da zviždaljka 

zviždi. Svi sveci se okupljaju. Nacije se lome na komade. Znaci o dolasku su ovde, 

crveno svetlo  blješti, i mi vidimo na osnovu delovanja naših žena ovoga vremena 

koji je usmeren na ovo veče, da su one onakve kako je Biblija rekla da će biti. I ovde 

su one! 

   Nepogrešivi Glas Isusa Hrista nas je upozorio da gledamo u dane Noa i da ih 

uporedimo sa danima u kojima živimo. I onda, kada vidimo da se te stvari dogadjaju, 

žene postaju lepe i sinovi Božiji ih uzimaju za žene, i kako će se te stvari odvijati, 

onda mi znamo da će ta generacija videti dolazak Gospodnji; onda mi znamo iz 

bljeska svetlosti, da je Njegov dolazak blizu. 

   Ja se molim nebeski Oče, da blagosloviš svakoga od nas koji smo podigli ruku. Ja 

upravo nudim ovu skromnu, iskrenu molitvu, i znam da ćeš me Ti čuti. Ako si bio 

toliko ljubazan prema bratu Veju ovoga jutra tako da si omogućio da ovo skromno 

malo srce počne ponovo da kuca, iskrenu ljubav prema bratu koji se srušio u krilo 

njegove žene, hladno i mrtvo telo, Gospode, neka ljudi večeras znaju da biti mrtav u 

grehu i prestupima je mnogo opasnije nego umiranje fizičkom smrću; jer nema 

nikoga koji te može dostići na vreme ako Ti prodješ iznad vela u grehu i prestupima. 

   Daruj večeras, Gospode, svakoj duši koja je podigla ruku - ja nudim ovu molitvu u 

Ime Gospoda Isusa - da u njihovim životima dodje do takve revolucije, da u 

njihovom srcu bude takva svrha, da oni više ne greše protiv Boga, da od ovoga časa 

pa nadalje oni stoje na Božijoj večnoj, blagoslovljenoj Reči, i da budu hranjeni 

Njegovim Svetim Duhom, i vodjeni u staze Života dan za danom, dok putuju dalje od 

sada. 

   Naš nebeski Oče, možda ih ja nikada neću videti. Možda ja nikada neću biti u 

stanju da se rukujem sa njihovom fizičkom rukom ovde na ovoj zemlji, i ako bih ja 

želeo da to uradim. Ali Gospode Bože, molim se da ti odgovoriš na ovu molitvu. I ti 

si rekao u Tvojoj Reči, „Onaj koji sluša Moju Reč i veruje u Onoga koji Me je 

poslao, ima Večni  Život i neće ići na sud, već je prešao iz smrti u Život.” U mom 

skromnom načinu donošenja Istine Božije večeras, mnogi su čuli Božiju Reč. Sada, 

Ti si obećao da ćeš ih Ti spasiti, i da oni neće poginuti, da ih niko ne može istrgnuti 

iz Tvoje ruke, Ti ćeš ih podići u poslednji dan, i da im ni dlaka s glave neće faliti. Ti 

si to obećao. 

   Sada moleći se kao sluga, Gospode, i kao njihov brat, molim ovu molitvu i 

postavljam ih u ruke Božije, da im se nikada ne dogodi nikakvo zlo i da ih sotona ne 

istrgne iz Božije ruke. Oni su Tvoji, trofeji. Sada, ja verujem da ćeš im Ti dati dug 
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život, i ako je moguće, omogućiti im da vide dolazak Gospoda Isusa. Neka oni odu 

sa ovoga mesta večeras da budu lovci na duše da govore drugima i da ih dovedu do 

spasonosnog spoznanja u Hrista. To je sve u Tvojim rukama Oče. Daruj to u Ime 

Isusa Hrista. 

   Dok su nam glave pognute za momenat, pitam se da li ovde postoji takva osoba 

sada, koja je osetila dok smo bili u molitvi da se nešto neobično dogodilo u vašem 

srcu; i vi to osećate da od sada pa nadalje živite posvećeni život u Hristu; i vidite da 

je dolazak Gospoda na dohvat ruke; vi verujete da je ono što sam propovedao o 

bljesku crvenog svetla o stvarima kakve su, bila Istina. I vi razumete da je to Reč 

Gospodnja, zato što je to Hristos; i vi verujete da ćete od večeras živeti bolji i bliži 

život Hristu, zbog molitve koju ste molili večeras i priznanja koje ste dali; i sa vašim 

glavama pognutim, upravo ćete podići svoju ruku i reći, „Ja to verujem. Od ove 

večeri ja ću živeti drugačiji život.” Bog neka vas blagoslovi! To je lepo; to je upravo 

divno. Ja verujem da će reći praktično svi, možda, koji su malopre podigli svoju 

ruku, koji su ponovo podigli svoju ruku da su to prihvatili. 

   Sada, ako nikada niste bili kršteni u Ime Isusa Hrista za oproštenje vaših greha, 

upamtite, nema drugog Imena pod Nebom datog ljudima kojim bi ste vi mogli biti 

spašeni, osim Imena Isusa Hrista. Upamtite, postoji samo jedna Nevesta, Nevesta 

Hristova, koja nosi Njegovo Ime. 

   Sada, i ako nikada niste bili kršteni uronjenjem u vodu u Ime Isusa Hrista, 

dozvolite mi da vam kao Njegov sluga kažem da to uradite. Ako vam je Bog dokazao 

znacima, i čudesima, i Njegovom Rečju da vam govorim istinu, ja vam naredjujem 

kao što je to radio Apostol Pavle u Delima Apostolskim 19 kada je pronašao grupu 

Baptista. (Oni su bili kršteni Jovanovim krštenjem). Reče im:„Jeste li primili Duha 

Svetog kad ste verovali?” 

   A oni su mu rekoše, „Nismo ni čuli da ima Duh Sveti.” 

   A on im reč: na što se dakle krstiste? 

   A oni rekoše na: krštenje Jovanovo. 

   To bi bilo divno krštenje, ali Pavle je rekao, „To sada ne važi.” On im je zapovedio 

da se ponovo krste u Ime Isusa Hristosa (Dela Apost. 19 : 5). I Pavle je rekao, „Ako 

neki andjeo sa neba dodje i propoveda vam neko drugo evandjelje od onoga koje sam 

vam ja propovedao, neka je proklet” (Gal. 1 : 8). Onda je on to opet ponovio i rekao 

je, „Kao što sam i rekao tako opet kažem da i ako andjeo a kamoli (propovednik, 

biskup, papa, ili bilo ko drugi) dodje dole sa neba, kerubim sa nebesa, i propoveda 

neko drugo evandjelje od ovoga, neka je proklet.” Onda vam zapovedam, ako nikada 

niste bili kršteni u Ime Isusa Hrista, dok je bazen pun vode i dok odore za krštenje 

čekaju, dodjite i krstite se, prizivajući Ime Gospodnje; i primićete dar Svetog Duha; 

jer je za vas obećanje i za djecu vašu i za sve daljnje koje že god dozvati Gospod Bog 

naš. 

   Naš nebeski Oče, sada to je na Tebi. Pokušavam da nagovorim ljude; ali da 

proizvedem da ljudi to čine, ne mogu. I Ti nikada ne radiš protiv ljudske volje, zato 

što ako su muškarac ili žena predodredjeni za Večni Život, kada Svetlo Božje sija 

nad tim semenom ono će oživeti. I večeras je život medju nama. Oče, i Ti si bljesnuo 

Svojom Svetlošću, i oni su videli Istinu, neka oni hodaju u poniznosti i dražesnosti 
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život, i ako je moguće, omogućiti im da vide dolazak Gospoda Isusa. Neka oni odu 
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čekaju, dodjite i krstite se, prizivajući Ime Gospodnje; i primićete dar Svetog Duha; 

jer je za vas obećanje i za djecu vašu i za sve daljnje koje že god dozvati Gospod Bog 

naš. 

   Naš nebeski Oče, sada to je na Tebi. Pokušavam da nagovorim ljude; ali da 
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do bazena da budu kršteni u Ime Tvoga voljenog Sina Isusa Hrista. 

   Jer mi znamo da je svaka osoba u Bibliji morala biti krštena ili ponovo krštena (oni 

koji nisu bili kršteni u Ime Isusa Hrista, morali su da se krste ponovo). I veliki 

apostol koji je imao ključeve Kraljevstva, je rekao na dan Pentakosta, „Pokajte se 

svaki od vas i krstite se u Ime Isusa Hrista za oproštenje vaših greha, da bi vam gresi 

bili oprošteni. I onda obećanje Svetog Duha je za vas.” Daruj to večeras da se ostvari 

u punoj meri, Oče.  

   Ja ih predajem Tebi sada. Uzmi ovih nekoliko reči i meditaciju moga srca, i neka 

one budu prihvatljive u Tvom pogledu, O Gospode. I odgovori Tvojoj deci i daj im 

Večni Život. Spasi sve one koji se mogu spasiti i isceli one koji su bolesni. Neka 

Božija milost počiva nad svakim od njih, dok ih predajemo Tebi sada u Isusovo Ime. 

   Sada, sa našim glavama pognutim, zamoliću našu sestru koja svira klavir da dodje 

ovde, samo za trenutak, još samo pet minuta. I da li ovde ima bilo koga ko želi da 

bude kršten, koji je dao priznanje i poverovao, ako verujete da je Isus Hrist Sin 

Božiji, i vi to verujete, i spremni ste da priznate da ste zgrešili, i ne stojite na vašim 

vlasitim zaslugama, već na onome što je On uradio, i spremni ste da hodate napred  

da uzmete Njegovo Ime u vodenom krštenju, da postanete član Njegovog Tela 

Svetim Duhom, onda se ženska soba nalazi sa moje desne strane a soba za muškarce 

sa moje leve strane, sa odorama i ostalim stvarima koje su pripremljene radi krštenja. 

   Dok poginjemo svoje glave neka naša sestra svira, „Mogu čuti kako Moj Spasitelj 

poziva.” Ako će nam onaj koji vodi pesmu dati malu reč iz te pesme. - Sa našim 

glavama pognutim, služba se sada nalazi u rukama Svemogućeg Boga. Ko god želi 

da bude kršten, ili želi da ode u sobu za molitvu da se moli za krštenje Svetim 

Duhom, naći će ovde instruktore koji su spremni da daju instrukcije, ili da nešto u 

učine u vezi toga. Neka reči ne budu uzaludne, već neka ispune svoj zadatak. Sa 

našim glavama pognutim sada, molimo se sada, i gde vas On vodi, sledite. 

 

Mogu čuti kako Moj Spasitelj poziva (sada molimo se, 

svi grešnici!) 

Mogu čuti kako moj Spasitelj poziva (da li bi ste 

Ga slušali kako poziva kada je podigao mrtvog 

čoveka ovoga jutra)? 

Mogu čuti (da li bi ste ga mogli čuti kako poziva 

kada je On u Božijoj Reči, isijavajući Svetlo na svakog čoveka)? 

Ići ću sa Njim, sa Njim celim putem. 

(Jeste li voljni da idete celim putem)? 

 

Gde On ide (Bog neka vas blagoslovi, moj brate 

čovek koji je sa moje leve strane, žena se desne), ...slediću Ga. 

Gde me On vodi slediću Ga. 

Gde On vodi (Biblija kaže, „Onoliko njih koliko ih je poverovalo 

bili su kršteni”)... 

Ići ću sa Njim, sa Njim celim putem. 

Ići ću sa Njim kroz vrt, 
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Ići ću sa Njim kroz vrt, 

Ići ću sa Njim kroz (ako će neko ići sa ženom ovde preko 

tražeći Svetog Duha, neka ide u 

sobu sa desne strane, neke od vas sestara). 

... celim putem. 

 

Gde On vodi (možte li ponizno reći to? 

„Gde me On vodi slediću Ga” 

Hoćete li to uraditi? Šta sa malim 

glasom koji vam govori, hoćete li 

ići tamo gde vas On vodi? Pogledajte crveno svetlo. 

Vidite li kako svetlo blješti? 

Mi smo u poslednjem vremenu). 

Gde me On vodi slediću Ga, 

Ići ću sa Njim, sa Njim celim putem. 

 

Mogu čuti mog Spasitelja (Kako On govori? 

Kroz njegovu Reč, u vašem srcu. Hoćete 

li doći sada? Ovo je vaš poziv. 

Upamtite, ako se to dogodi pre nego 

što se ponovo zajedno okupimo, vi ste upozoreni). 

Mogu čuti Spasitelja kako zove, 

„Uzmi svoj krst i sledi, sledi Me.” 

 

Gde me On vodi (sada, hoće li neko od braće 

koji daju instrukcije otići ovde u sobu koja je sa moje leve strane? 

Hoće li braća sada biti spremna za krštenje? 

Neki od braće propovednika neka dodju ovamo 

i neka nam pomognu, neka dodju u sobu sa nama). 

Gde me On vodi (Da li to zaista mislite)? 

Ići ću sa Njim, sa Njim celim putem. 

   Sada, samo trenutak. Sada, ako niste kršteni u vodi uranjenjem u Ime Gospoda Isu-

sa Hrista, već samo u titule, Oca, Sina, Svetoga Duha, nema ni jedne osobe u celoj 

Bibliji, ni jedne osobe, koja je ikada bila krštena u Ime Oca, Sina, i Svetog Duha, u te 

titule. Nema osobe u istoriji crkve koja je ikada bila tako krštena ni u prvih trista go-

dina Hrišćanstva; svako je bio kršten u Ime Gospoda Isusa Hrista do Nikejskog Kon-

cila, gde je oragnizovana Rimo Katolička Crkva. Onda su oni zamenuli titule Oca, 

Sina, i Svetog Duha, 

   Ako ovde postoji istoričar, propovednik, ili bilo koja druga osoba u vazduhu, ili na 

traci; koja može pronaći jedan Biblijski tekst ili jednu mrljicu istorije gde je neko 

ikada bio kršten drugačije nego u Ime Isusa Hrista do vremena Rimo Katoličkog 

Koncila u Nikeji, Rimu, vi ste obavezni da mi to donesete i da mi dopustite da se 

izvinem. Nema nečega takvog. Ne! I svaka osoba koja je bila krštena uranjenjem i 

koja nije tom prilikom krštena u Ime Isusa Hrista, dobila je naredjenje da pre nego 
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što udje u slavu dodje nazad i da se ponovo krsti. Sada, to je na vama. 

   Nema Biblijskog teksta u Bibliji koji govori da je ikada neka osoba bila krštena 

korišćenjem imena Oca, Sina, i Svetog Duha, kao što ljudi danas krštavaju. To je 

Katolička, Rimo Katolička veroispovest koja je držana dole preko Martina Lutera, i 

Džona Veslija, i držana je dalje; i Biblija predskazuje da će to biti tako i da će se 

održavati u poslednjim danima; i vrata će biti otvorena dok prolazimo kroz crkvena 

doba da to vidimo. 

   To je na vama. Ja sam samo glasnik Poruke. Još jednom to verujmo. Vrata su 

otvorena. Krstionica je puna, i tamo su spremne haljine, i mi ćemo za narednih pet 

minuta biti spremni da obavljamo krštenje. 

   Ako ste ovde i niste bili kršteni, ne želite li vi ovamo da dodjete i ispunite za vreme 

dokle mi još jednom zapevamo. Vi kažete, „Nameravao sam da jednog dana to 

uradim, brate Branhame.” 

To jednoga dana vas može susresti kao što je to susrelo brata Veja ovoga jutra, ali 

možda nema milosti da sledi tako nešto. Vi možete otići u bilo koji minut. Bilo da ste 

mladi, vi ne znate da li ćete preživeti sledeću noć. Ako imate sedamdeset godina, vi 

ćete nadživeti mnoge koji imaju deset godina, ili petnaest, ili trideset godina. Hiljade 

njih će umreti tokom ove noći. To je tačno. Vi ne znate kada ćete vi umreti. Budite 

sigurni, nemojte oko toga biti nesigurni. I upamtite, moj glas će biti svedok protiv 

vas na Božijoj magnetskoj traci na dan suda. Tako sada, razmislite o tome dok 

ponovo pevamo sa našim glavama pognutim. 

                     Gde me On ... (Brat Nevil) … Slediću Ga 

 Gde me On vodi slediću Ga, 

Gde me On vodi slediću Ga, 

               Ići ću sa Njim, sa Njim celim putem. 

 

   Ova Engleska verzija poruke propovedane od strane časnog William M. Branhama 

iz U. S. A. je pripremljena za dobrobit svih ljudi Engleskog govornog područja širom 

sveta. Brat Branham je izrazio želju da njegove propovedi budu dovedene u 

ispravanu garamtičku formu radi štampanja. Ovde je u tom smislu učinjen iskreni 

pokušaj. Promene u izražavanju koje su na magnetskim trakama su održane do 

minimuma u skladu sa ovom izraženom željom. Učinjen je veliki napor da se ne 

promeni značenje ili namera  koje je izrazio William Branham. Izdavač prima na 

sebe punu odgovornost za bilo koju nenamernu grešku. 

   Ova brošura se može dobiti bespaltno.  

   Objavljeno od strane: 

Autor i izdavač: 

Evald Frank 

P. O. Box 100707 

47707 

Deutschland 
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                     Gde me On ... (Brat Nevil) … Slediću Ga 

 Gde me On vodi slediću Ga, 

Gde me On vodi slediću Ga, 

               Ići ću sa Njim, sa Njim celim putem. 

 

   Ova Engleska verzija poruke propovedane od strane časnog William M. Branhama 

iz U. S. A. je pripremljena za dobrobit svih ljudi Engleskog govornog područja širom 

sveta. Brat Branham je izrazio želju da njegove propovedi budu dovedene u 

ispravanu garamtičku formu radi štampanja. Ovde je u tom smislu učinjen iskreni 

pokušaj. Promene u izražavanju koje su na magnetskim trakama su održane do 

minimuma u skladu sa ovom izraženom željom. Učinjen je veliki napor da se ne 

promeni značenje ili namera  koje je izrazio William Branham. Izdavač prima na 

sebe punu odgovornost za bilo koju nenamernu grešku. 

   Ova brošura se može dobiti bespaltno.  

   Objavljeno od strane: 

Autor i izdavač: 

Evald Frank 

P. O. Box 100707 

47707 

Deutschland 

 

 

 


